
معاون استاندار:

  منع تردد شبانه  در شهر کرمان 
همچنان ادامه  دارد
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ناکامی مردمان هلیل ادامه دارد

  میانگین  مبتلایان به کرونا  در استان کرمان  بالاتر  از متوسط کشوری

*اظهارات اخیر استاندار مبنی بر عدم توقف طرح انتقال آب از هلیل رود باعث تشویش اهالی جنوب استان شده است
*استاندار: فقط 11 کیلومتر از این طرح باقی مانده و متوقف نمی شود، برای جنوب نیز انتقال آب از دریای عمان را پیگیری  می کنیم

۱۴۰۰ تن مرغ در هفت شهرستان 
جنوبی کرمان توزیع شد

مدیرکل پشــتیبانی امــور دام جنوب کرمان از 
توزیع یکهزار و ۴۰۰ تنُ گوشــت مرغ در هفت 

شهرســتان این منطقه خبر داد.جواد شــهریاری از رشد ۲۹۰ درصدی 
توزیع مرغ نسبت به مدت مشــابه ســال قبل در این منطقه خبر داد و 
افزود: توزیع مرغ منجمد تا رسیدن قیمت مرغ به نرخ مصوب در جنوب 

کرمان ادامه دارد.

طبق گزارش دانشگاه علوم پزشکی کرمان تعداد کل 
موارد بستری دارای تســت مثبت کرونا در استان به 

1۴۰۶۸ نفر رسید.طبق این گزارش در ۲۴ ساعت گذشته 1۹ نفر به دلیل ابتلا 
به کووید1۹ در اســتان کرمان جان خود را از دست داده اند.از این 1۹ مورد، 
1۴ نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی کرمان بوده اند.همچنین 1 نفر در حوزه 
دانشگاه علوم پزشکی رفســنجان به دلیل ابتلا کرونا فوت شد.۲  مورد فوت 
ناشی از کرونا مربوط به دانشکده علوم پزشــکی سیرجان بوده است.1 مورد 
فوت ناشی از کرونا در حوزه دانشگاه علوم پزشکی بم ثبت شده است.1 مورد 
فوت هم در حوزه جنوب استان گزارش شده است.مجموع جانباختگان ابتلای 

قطعی به کووید 1۹ در کرمان به ۲۰۴1 نفر رسیده است.

 رئیس اداره اطلاع     رسانی و روابط عمومی آموزش و پرورش 
استان کرمان گفت که در مناطق زرد و نارنجی، حضور کادر 

اداری مدرسه  در محل کار برای نظارت بر فرایند آموزش های غیرحضوری ضروری 
است اما در شهرهای با وضعیت قرمز، کادر اداری مدرسه بدون حضور در مدرسه باید 
وضعیت آموزش غیرحضوری دانش آموزان را به صورت تلفنی و مجازی پیگیری 
کنند .به گفته ی وی آموزش در مدارس سراسر استان کرمان به صورت غیرحضوری 

انجام می شود. 

آموزش  غیرحضوری 
در مدارس استان کرمان

بیش   از 14 هزار کرمانی 
به  کرونا    مبتلا    شدند
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فرصت هایی 
که از دست می رود

عباسدیلمیزاده
یادداشتمهمان

سامانه بارشی پرقدرتی در راه استانسامانه بارشی پرقدرتی در راه استان
هشدار سطح  قرمزهشدار سطح  قرمز

در این یادداشت آمده است: در فروردین ماه امسال 
گزارشی از تلویزیون پخش شد که در آن گزارشگر 
از فردی که در پارک نشسته بود، سوال کرد که 
چرا در این شرایط همه گیری ویروس کرونا به 
پارک آمده است، مصاحبه شونده با یک جمله 
صحبتش را آغاز کرد: »معتادها نمی گیرن!«.در 
مدت کوتاهی بعد از این گزارش همه شبکه های 
اجتماعی پر شد از این فیلم کوتاه و همین عبارت 
ساده »معتادها نمی گیرن«. این عبارت تبدیل به 
هشتگ شد و کلیپ های سرگرم کننده و خنده دار 
از روی این فیلم ساخته شد. فرد مصاحبه شونده 
هم صفحه اینستاگرامی برای خود به راه انداخت 
و در  اندک زمانی، مخاطبانش آن قدر زیاد شدند 
که با گذاشتن تبلیغات در صفحه اش از معروفیتی 
که نصیبش شده بود، شروع به کسب درآمد کرد.
صدای معتادها کرونا نمی گیرند را همه مردم در 
شبکه های اجتماعی، کوچه و بازار و جمع های 
خانوادگی بارها و بارها  شنیدند.واقعیت این 
است که متخصصان حوزه پیشگیری از اعتیاد 
نتوانستند پیامی تولید کنند که با ارائه شواهد و 
مدارک علمی که با زبان ساده و جذابی بیان شده 
باشد، مردم و افراد در معرض اعتیاد را متقاعد کنند 
که آنها هم در معرض خطر ابتلا به این بیماری 
هستند. آنها نتوانستند مصرف کنندگان مواد یا 
سیگار را به قطع مصرف ترغیب کنند. نتواستند 
کاری انجام دهد که نرخ بروز اعتیاد را در دوره 
همه گیری کرونا کاهش بدهند. بلکه آنها مغلوب 
پیام یک شهروند عادی شدند.سازمان اجتماعی 
کشور، وزارت بهداشت، سازمان بهزیستی و ستاد 
مبارزه با مواد مخدر با عدم آمادگی و برنامه ریزی 
درست فرصت طلایی دوران کرونا را برای افرادی 
که به دلیل مشکلات ایمنی بدن و ... ترغیب می 
شدند به یک سیستم درمانی مراجعه کنند را از 
دست دادند. نتوانستند محتوای مناسبی تولید 
کنند که مورد توجه عموم مردم قرار بگیرد. صدها 
مصاحبه انجام دادند اما کدامش در بین مردم نفوذ 
کرد؟ کدامش دهان به دهان چرخید؟ آنها تنها به 
ارائه شواهد علمی اکتفا کردند آن هم با زبانی که 
زبان مردم نبود. در حالی که آن فرد مصرف کننده 
مواد که در پارک گفت »معتادها نمی گیرن« 
با زبان مردم صحبت کرد. آنچه بیان کردم فقط 
برای این بود که می خواستم مثالی از وضعیت 
سیستم پیشگیری از اعتیاد در کشور مطرح کنم و 
به موضوع کلی تر و مهم تری بپردازم و به این نکته 
تاکید کنم که حوزه پیشگیری از اعتیاد در کشور 

ما عملکرد مناسبی ندارد. 
مدیرعامل جمعیت خیریه تولد دوباره

مشاور ارشد رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: از حیث تعداد 
مرگ ناشی از کووید 1۹ ایران با بیش از ۴۹ هزار مورد فوتی، هشتمین 

کشور دنیا و در داخل نیز در استان کرمان به ازای هر 1۰۰ هزار نفر 
جمعیت ۶1.۳ نفر مبتلا به کووید 1۹ را داریم این درحالی است که 

میانگین کشوری مبتلایان به کرونا در هر جمعیت 1۰۰ هزار نفری، 
۵۹.۲ نفر بوده که از این حیث استان کرمان از میانگین کشور بالاتر است.

تومــان  ۵۰۰ قیمــت              1۳۹۹ آذر   1۶ یکشــنبه         ۸7۸ پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

بهره برداری از بوستان »سده« 
در قالب پویش »افتتاح«؛ به زودی

سرپرست شهرداری منطقه یک کرمان، 
از سرعت گرفتن ساختِ بوستان »سده« 
گزارش  داد.به  خبر  منطقه  این  در 
کرمان آنلاین، محمدرضا نخعی گفت: 
این بوستان پس از تکمیل و آماده سازی، 
در قالب پویش »افتتاح« با شعار »هر 
هفته یک افتتاح« به بهره برداری خواهد 
رسید.وی با اشاره به نگاه ویژۀ مدیریت 

شهری درجهت توسعۀ فضای سبز و 
مراکز تفریحی، رفاهی و ورزشی اظهار 
و  عمرانی  اجرای طرح های  داشت: 
خدماتی کارآمد در رأس فعالیت های این 
شهرداری قرار دارد.نخعی هدف از اجرای 
این پروژه را افزایش سرانۀ فضای سبز و 
ایجاد فضای تفریحی، رفاهی و ورزشی 
دانست و گفت: این بوستان با مساحت 

۳۵۰۰ مترمربع، در انتهای خیابان »سده« 
در حال ساخت است.سرپرست شهرداری 
منطقه یک کرمان افزود: در طراحی این 
بوستان، محوطه سازی، آب نما ، زمین 
بازی برای کودکان، زمین ورزش، مسیر 
دوچرخه سواری، مسیر پیاده روی و 
سکوی استراحت در نظر گرفته شده 

است.

@kaghazevatan
ما را در تلگرام دنبال کنید

مـارا
دنبال
کنید

اداره آموزش و پرورش منطقه ماهان 

 مزایده گزار: اداره آموزش و پرورش منطقه ماهان

مزایده عمومی

مهلت دریافت و ارسال اسناد مزایده:ازتاریخدرجآگهیبهمدت10روزازطریق
سامانهستادایران

جهتدریافتاسنادمزایدهوسایراطلاعاتموردنیازبهسامانهستادایرانبهآدرس
setadiran.irمراجعهشود.

توضیحاتشماره مزایدهموضوع مزایدهردیف

فروش آهن آلات ۲
به سامانه ستاد ایران ۲-۹۹اسقاط

مراجعه شود.

شناسه آگهی: ۱۰556۱7

شهردار منطقه یک کرمان خبر داد:

روابط عمومی اداره اموزش پرورش شهرستان کهنوج

 آگهی مزایده )اجاره(
با  رازی  خیابان  در  تجاری  واحد  باب   1 تعداد:  دارد  نظر  در  شهرستان کهنوج  پرورش  و  آموزش  مدیریت 
جزئیات مندرج در اسناد مزایده را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت  )setadiran.ir(   به 

برساند. اجاره  به  الکترونیکی  صورت 
زمان انتشار درسایتتاریخ1399/9/16ساعت:10صبح

 مهلت دریافت اسناد مزایده  تاریخ :1399/9/26ساعت:13
تاریخ بازدید : 1399/9/17

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت  تاریخ :1399/9/26ساعت:1۴
زمان بازگشایی تاریخ :1399/9/27ساعت:10صبح

زمان اعلام به برنده تاریخ :1399/9/29
ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی می باشد :

1-برگزاریمزایدهصرفاًازطریقسامانهتدارکاتالکترونیکیدولت
میباشدوکلیهمراحلفرآیندمزایدهشاملدریافتاسنادمزایده)
درصورتوجودهزینهمربوطه(پرداختتضمینشرکتدرمزایده
)ودیعه(ارسالپیشنهادقیمت،بازگشاییپاکتها،اعلامبرنده
،وواریزوجهمزایدهدربسترسامانهازاینطریقامکانپذیرمی

باشد.
2-شایستهاستقبلازارائهپیشنهادازموضوعمزایدهبازدیدبه

عملآورید.

3-علاقمندانبهشرکتدرمزایدهمیبایستجهتثبتنامو
دریافتگواهیالکترونیکی)توکن(باشمارههایذیلتماس

حاصلنمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه :۴193۴–021

اطلاعاتتماسدفاترثبتنامسایراستانها،درسایتسامانه
)www.setadiran.ir(بخش»ثبتنام/پروفایلمزایدهگر«

موجوداست.
۴-هزینهنشرآگهیوکارشناسیبرعهدهبرندهمزایدهمیباشد.
5-آموزشوپرورشدرردوپذیرشپیشنهاداتمختارمیباشد.
6-بهپیشنهاداتمبهم،مشروط،مخدوش،فاقدضمانتنامه
وپیشنهاداتیکهخارجازمهلتقانونیارائهشودترتیباثرداده

نخواهدشد.
7-ارائهتضمینمعتبرمطابقبااسنادمزایدهالزامیمیباشد.

واحد  کهنوج  شهرستان  وپرورش  آموزش  اداره  تماس  8-شماره 
حقوقی:09133۴۸2311
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رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور، ضمن حمایت 
از تلاش مدیران و کارکنان این دستگاه، تاکید کرد: 
همکاران خدوم، شریف و پاکدست سازمان امور 
مالیاتی کشور، عالمانه تر، مجاهدانه تر، مخلصانه تر 
و منصفانه تر از همیشه در عرصه نظام مالیاتی ایفای 

نقش می کنند.
به گزارش روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان 
کرمان ، دکتر امید علی پارسا، با ذکر این مطلب و در 
دفاع از عملکرد و رفتار کارکنان این دستگاه عنوان 
کرد: حمایت همه جانبه از قاطبه همکاران خدوم، 
شریف، درستکار و پاکدست، مسئولیت و وظیفه 
شخص بنده و وزیر محترم و معاونین محترم وزارت 
امور اقتصادی و دارایی است و مدیران استانها نیز 
با این نگاه و با تدبیر و صبر و حوصله بیشتر و بهتر 
از گذشته امورات اجرایی را مدیریت و به نتیجه 
برسانند. یقینا خدای رحمان و رحیم کمک حال 
و راهنمای ماست و عمده مسایل مالیاتی کشور، در 

سطح ملی و سران قوا، قابل حل می باشد.
وی خاطرنشان کرد: لازم است با تمرکز و هوشیاری 
هر چه تمامتر، در مسیر تحقق اهداف و وظایف 
سنگین خود گام برداریم و با شجاعت، تدبیر و 
متانت به دنبال اعاده حیثیت و حل مسایل بنیادین 

نظام مالیاتی کشور »به عنوان سنگ زیرین آسیاب 
توسعه و عدالت کشور« با استفاده از ظرفیت های 

هر سه قوه باشیم.
معاون وزیر امور اقتصادی ودارایی عنوان داشت: 
بنده و تمامی همکاران عزیزم در دستگاه مالیاتی، 
اعم از مدیران و کارکنان خدوم و پرتلاش از یکطرف، 
در مقابل ملت و نظام مسئولیم و از طرف دیگر نحوه 
رفتار و عملکرد ما در نزد خداوند نیز باید قابل دفاع 
باشد. از این حیث، با وجود همه مسایل و مشکلات 
فراروی اقتصاد کشور و به ویژه تنگناهایی که نظام 
مالیاتی با آن رو به روست، باید عالمانه تر، مجاهدانه 
تر، مخلصانه تر و منصفانه تر از همیشه، برنامه های 
اولویت دار این سازمان از جمله، »وصول با اصول« 
و »هوشمند سازی نظام مالیاتی« را عملیاتی می 
کنیم و انشاالله از همه ظرفیت های و توانمندی های 
همکاران در مسیر توسعه پایدار و همه جانبه، تحقق 
عدالت اجتماعی و ارتقای تمکین داوطلبانه مودیان 

و رضایت مندی ایشان بهره ببریم.
دکتر پارسا بیان داشت: در این مسیر پر فراز و نشیب، 
محافظه کاری و اندیشه حفظ پست و جایگاه و 
مسئولیت اداری هیچ جایگاهی ندارد و همه ما خود 

را وقف کشور نموده ایم.

وی با اشاره به بخشی از سخنان گوهربار مولا 
امیرالمومنین )ع( در مذمت دنیا و عدم دلبستگی به 
امور مادی و دنیوی، اظهار داشت: ما قاطبه کارگزاران 
و کارکنان نظام مالیاتی، همچون مولایمان برای امور 
مادی در شرایطی که ملت شریف ایران با مشکلات 
فزاینده ای رو به رو هستند، ارزشی قایل نیستیم 
و خدمت به مردم و رفع مشکلات و نیازهای آنها، 

واجب ترین وظیفه و تکلیف ماست.
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور همچنین 
تاکید کرد: در این شرایط خطیر، همه مدیران و 

کارکنان این دستگاه، اهدافی مهمی همچون مدرن 
سازی و هوشمند سازی نظام مالیاتی، مقابله با فرار 
مالیاتی، کاهش فساد اداری و همچنین ارتقای 
فرهنگ مالیاتی و حمایت محدود و مشروط و 
تضمین دار از تولید کنندگان واقعی) نه دزدان و 
فراریان مالیاتی یا همان غارتگران بیت المال در 
پوشش شرکتهای صوری و فاکتورهای صوری و 
...( را بر خود فرض می دانیم و انشاءالله با پیگیری 
هوشمندانه و جهادی، تهدیدات پیش رو را به فرصت 

تبدیل می کنیم .

همه ارکان و همکاران سازمان امور مالیاتی، مجاهدانه تر، عالمانه تر، مخلصانه تر 
و منصفانه تر از همیشه ایفای نقش می کنند

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

و اراضــی ثبتــی وضعیــت تکلیــف تعییــن قانــون موضــوع هیــات
رســمی ســند فاقــد ســاختمانهای

تعییــن قانــون نامــه 13آئیــن مــاده و قانــون مــاده3 موضــوع آگهــی
برابــررای رســمی فاقدســند ســاختمانهای و واراضــی ثبتــی وضعیــت تکلیــف
شــماره139960319079000351-99/7/15هیاتاولموضــوعقانــونتعییــنتکلیــف
وضعیــتثبتــیاراضــیوســاختمانهایفاقــدســندرســمیمســتقردرواحدثبتــیحــوزه
ثبــتملــکشــهررودبــارجنــوبتصرفــاتمالکانــهبلامعــارضمتقاضــیزهــراامیــری
ــدحســینبشــمارهشناســنامه32صــادرهازرودبارجنــوبدرششــدانگ دندســکیفرزن
ــی ــیاز1۸6-اصل ــلاک1۸6فرع ــعپ ــرمرب ــاحت352مت ــهمس ــهب ــابخان ــکب ی

ــوب– ــارجن ــعدررودب ــهواق ــهس ــیقطع ــلاک1۸6اصل ــدهازپ ــزیش ــروزومج مف
ــدمــراد ــایموســیســنجریفرزن ــکرســمیآق ــداریازمال روســتایســولوئیهخری
محرزگردیــدهاســت.لذابــهمنظــوراطــلاععمــوممراتــبدردونوبــتبــهفاصلــه
ــت ــندمالکی ــدورس ــهص ــبتب ــخاصنس ــهاش ــیک ــوددرصورت ــیش ــیم 15روزآگه
متقاضــیاعتراضــیداشــتهباشــندمــیتواننــدازتاریــخانتشــاراولینآگهــیبــهمــدت
دومــاهاعتــراضخــودرابــهایــنادارهتســلیموپــسازاخــذرســید،ظــرفمــدتیــک
مــاهازتاریــختســلیماعتراض،دادخواســتخــودرابــهمراجــعقضایــیتقدیــمنماینــد
.بدیهــیاســتدرصــورتانقضــایمــدتمذکوروعــدموصــولاعتــراضطبــقمقــررات
ســندمالکیــتصــادرخواهدشــد./مالــف:676-تاریــخانتشــارنوبــتاول:99/9/02

–تاریــخانتشــارنوبتدوم:99/9/16
علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد املاک 

آگهی فقدان سند مالکیت
مالـک ربانـی قاسـم آقـای
ششـدانگپـلاک1۸5فرعـیاز
10۴9اصلـیواقـعدرزرنـدبخش
13کرمـانکـهسـندمالکیـتآندردفتـر1۸5
صفحـه10بهشـمارهثبـت29۴75)کهدرسـند
مالکیـتاشـتباها19۴75درجشـده(وشـماره
چاپـی20917۴ب90صـادروتسـلیمگردیـده،
ضمـنارائـهدوبـرگاستشـهادیهتصدیقشـده
بعلـت فـوق مالکیـت سـند اسـتکـه مدعـی
سـند درخواسـت و مفقـودگردیـده جابجایـی
تبصـره باسـتناد لـذا نمـوده المثنـی مالکیـت
یـکمـاده120اصلاحـیآییـننامهقانـونثبت
مراتـبیـکنوبـتدرتاریـخمنـدرجدرذیـل
آگهـیمیشـودتـاچنانچهکسـیمدعـیانجام
معاملـهنسـبتبـهملـکفـوقالذکـرمیباشـد
کـهدرایـناگهـیذکـرنگردیـدهویـامدعـی
وجـودسـندمالکیـتنـزدخـودمیباشـدظرف
اداره بـه انتشـاراگهـی تاریـخ از مـدتدهروز
ثبـتاسـنادواملاکشهرسـتانزرنـدمراجعهو
اعتـراضخـودراضمـنارائهاصلسـندمالکیت
ویـاسـندمعاملـهتسـلیمنمایـددرغیـرایـن
صـورتپـسازاتمـاممـدتمذکـورنسـبتبـه
صـدورسـندمالکیتالمثنـیاقدامخواهدشـد.

مالـف1۴2
تاریخانتشاریکشنبه1399/9/16

حسین توحیدی نیا
رییس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند

قوه قضائیه
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور

آگهی مزایده اموال غیر منقول)اسناد رهنی( 
آگهـیمزایـدهمـالغیرمنقولپرونـدهکلاسـه9300002
لـهبانـکرفـاهکارگرانشـعبهمرکزیزرنـد،علیهآقایحسـینیزدانی

احمدآبـادی)راهـن(وعلـیرمضـانزادهزرنـدی)وامگیرنده(
بـهموجـبپرونـدهاجرائـیکلاسـهفـوقشـشدانـگخانـهپـلاک
ثبتـی176فرعـیاز10۴9-اصلـیواقـعدربخش13کرمـان_زرند،
روسـتایارجمندیـه،کـهسـندمالکیـتآندرصفحـه۴۸7دفتـر
امـلاکجلـد210ذیـلثبـت3۴50۸بنـامآقـایحسـینیزدانـی
احمدآبـادیثبـتوصـادرگردیدهاسـتوسـپسبرابرخلاصهسـند
رهنیشـماره۴039-91/5/25دفتراسـنادرسـمیشـماره177زرند
درقبـالمبلـغ1/000/010/000ریـالبهمدت3سـالدررهنبانکرفاه
کارگـرانشـعبهزرنـدقـرارگرفتـهاسـتومحـدوداسـتبـهحـدود:
شـمالا،درسـهقسـمتشکسـتهبطـولهـای21/20،76/10،6/60
متـرهـرسـهقسـمتدیواریسـتبـهکوچـه،شـرقا،دردوقسـمت
بـه و3/10متـردربودیواریسـت بطـولهـای29/50 شکسـته
کوچـه،جنوبـا،دردوقسـمتبطـولهـای55/۸0و33متـراول
دیـوارمشـترکبـهپـلاک175فرعـیدومدیـوارمشـترکبـهپلاک
17۴فرعـی،غربـا،بطول31/10متردیواریسـتبـهاراضیپلاک10۴9
_اصلـیبـهمسـاحت2۸56مترمربـعفرعـیهـایمرقـوماز10۴9
_اصلـیمـیباشـند.طبـقنظرکارشناسـانهیاتسـهنفرهرسـمی
دادگسـتریملـکبدیـنشـرحارزیابـیمیگـردد:الف:عرصـه_با
کاربـریخانـهبهمسـاحت2۸56مترمربـعبـهارزش399/۸۴0/000
ریـالارزیابـیمـیگـردد،وعرصـهدرپیرامـوناعیانیشـاملحصار
آجـریوبلوکـیبـودهودربخـشمشـجرشـاملدیـوارکاهگلـیو
همچنیـنکـفدربخـشاولموزائیـکمـیباشـدومجموعایکصد
میلیـونریـالارزیابـیمـیگـردددرضمـنبخشـیازضلـعغربـی

ملـکمشـجربـودهوارزیابـیانجـامشـدهزمیـنزیـرکشـتهمبا
توجـهبـهسـندبصـورتغیـرزارعیمنظـورگردیـدهاسـت.2_اعیان
:شـاملیـکطبقـهسـاختمانآجری)همکـف(بدونشـناژودارای
سـقفتیرآهنـیبـامتـراژتقریبـی190مترمربـعواتاقکـیدرضلـع
شـمالیحیـاطبـادیوارهایـیازورقوسـقفشـیروانیوبـهمتـراژ
تقریبـی20مترمربـع،مجموعـا300/000/000)سـیصدمیلیـون(ریال
ارزیابـیمـیگردد.3_امتیازاتآب،برقوگازبـهارزش150/000/000
ریـالارزیابـیمـیگـردد.ارزشکلملـکبهفرضبلامعـارضبودن
وبـدوندرنظـرگرفتـندیونومطالباتاحتمالـیجمعامعادلمبلغ
9۴9/۸۴0/000ریـال)نهصـدوچهـلونـهمیلیونوهشـتصدوچهل

هـزارریـال(ارزیابـیوقطعـیگردیدهاسـت.
پـلاکفـوقازسـاعت9الـی12روزیکشـنبهمـورخ99/9/30دراداره
ثبـتاسـنادوامـلاکشهرسـتانزرنـدواقـعدربلـوارفـردوسازطریق
مزایـدهبـهفروشمیرسـد.مزایدهازمبلـغ9۴9/۸۴0/000ریال)نهصد
وچهلونهمیلیونوهشـتصدوچهلهزارریال(شـروعوبهبالاترین
قیمـتپیشـنهادینقدافروختـهمیشـود.لازمبهذکراسـتپرداخت
بدهـیهـایمربـوطبـهآب،بـرق،گازاعـمازحـقانشـعابویـاحـق
اشـتراکومصـرفدرصورتـیکـهمـوردمزایـدهدارایانهـاباشـدونیز
بدهـیهایمالیاتیوعوارضشـهرداریوغیرهتـاتاریخمزایدهاعماز
اینکهرقمقطعیآنمعلومشـدهیانشـدهباشـدبهعهدهبرندهمزایده
اسـتونیـزدرصـورتمـازاد،وجـوهپرداختـیبابـتهزینههـایفوق
ازمحـلمـازادبـهبرنـدهمزایدهمسـتردخواهدشـدونیمعشـروحق
مزایـدهنقـداوصـولمیگرددضمنـاچنانچهروزمزایدهتعطیلرسـمی
گـردد،مزایـدهروزاداریبعـدازتعطیلـیدرهمانسـاعتومکانمقرر

برگـزارخواهـدشـد.مالف1۴1
تاریخانتشار:روزیکشنبهمورخ1399/9/16

حسین توحیدی نیا
رییس واحد اجرای اسناد رسمی زرند

رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور :

منع تردد شبانه در شهر کرمان 
همچنان  ادامه دارد

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار کرمان در ستاد مقابله با 
کرونا تاکید کرد: منع تردد شبانه در شهرهایی با وضعیت نارنجی که 
بالای ۲۰۰ هزار نفر جمعیت دارند، تمدید شده است لذا منع تردد شبانه 
در شهر کرمان همچنان ادامه خواهد داشت. وی با اشاره به همکاری 
مردم در اجرای طرح اعمال محدودیت ها از ابتدای آذرماه در کشور و 
به ویژه استان کرمان، عنوان کرد: محدودیت های اجرایی تاثیر خوبی 
در کاهش ابتلا و مرگ و میر ناشی از ویروس کرونا در کشور و استان 
کرمان داشته است اما این به معنای پایان کار نبوده به طوری از سوی 
ستاد ملی مقابله با کرونا در کل کشور به 7 شهرستان باید توجه ویژه 
شود که یکی از این شهرستان ها، راور در استان کرمان است زیرا هنوز 
در سطح قرمز قرار دارد. بصیری، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
اســتاندار کرمان با اشــاره به وضعیت کنونی شهرستان های استان 
عنوان کرد: خوشبختانه شهرستان های جیرفت، بم، کرمان، کوهبنان، 
رفسنجان، زرند و سیرجان از وضع قرمز به نارنجی رسیده اند و متاسفانه 
شهرستان نرماشیر از وضعیت نارنجی به قرمز و ریگان از وضعیت زرد به 
نارنجی رسیده اند که باید به آنها تذکر داده شود. معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استاندار کرمان بیان کرد: استهمال حق بیمه سهم کارفرما 
در مورد کسب و کارهایی که به اجبار در شرایط کرونا تعطیل شدند، در 
ماه های آذر و دی را هم پوشش می دهد همچنین تسهیلات اشتغال 
محور به بخش ورزش و جوانان نیز تسریع داده شد و مهلت ثبت نام تا 

پایان دی ماه تمدید شده است.

علی رغم وعده های 1۰ ماهه مسـئولان عالی وزارت 
علـوم و ارتباطات مبنـی بر تامیـن اینترنـت رایگان 
دانشـجویان بـرای حضـور بـی دغدغـه در کلاس 
هـای مجـازی، متاسـفانه با گذشـت حدود سـه ماه 
از تـرم دوم کرونایـی دانشـگاه ها، هنـوز بسـیاری از 
دانشجویان به خصوص دانشـجویان مناطق محروم 
هنوز چشم انتظار دسترسـی بدون هزینه به کلاس 
هـای درس و دانشـگاه هسـتند.این در حالی اسـت 
که سـایر مراکـز آموزشـی از قبیـل مـداس و مراکز 
زیرمجموعـه آمـوزش و پـرورش از همـان ماه هـای 
اول شـیوع کرونـا از این موهبت مسـئولان بهره مند 
هسـتند. با توجه بـه اینکـه فعالیت هـای حضوری 
دانشـگاه ها حـدود دو ترم اسـت تحت تاثیر شـیوع 
کرونا ویروس تعطیل شـده و آموزش مجـازی  جای 
حضور دانشـجویان در کلاس های درس و تعامل رو 
در روی دانشجویان با اسـاتید را گرفته است، یکی از 
نگرانی های اصلی دانشجویان بخصوص دانشجویان 
مناطق محروم و کم بضاعت دسترسـی به اینترنت و 
هزینه بالای آن برای حضـور در کلاس های مجازی 
اسـت، به همین دلیـل دانشـجویان از ترم گذشـته 
خواسـتار رایـگان شـدن حجـم اینترنـت مصرفـی 
کلاس های مجازی شـدند. ضمن اینکه در نخستین 
روزهایی که دو وزارت علوم و ارتباطات برای تسهیل 
حضور دانشـجویان در کلاس های آموزشـی آنلاین 
و مجـازی دانشـگاه ها باهـم تفاهم نامه هایـی را 
امضـاء کردنـد، در ایـن رابطـه دکتر منصـور غلامی 
وزیـر علـوم در حاشـیه مراسـم آغـاز رسـمی سـال 
تحصیلـی دانشـگاه ها و موسسـات آمـوزش عالـی 
در جمـع خبرنـگاران از قـول وزیـر ارتباطـات برای 
تامین اینترنت دانشـجویان خبر داد و گفـت: "وزیر 
ارتباطات قول داده اینترنت دانشجویان را تامین کند 
البته خواست ما اینترنت رایگان است . در این زمینه 
اقدامات اولیه انجام شـده اسـت و امیدواریم این نوع 
دسترسـی بـه اینترنـت همیـن روزها محقق شـود 
تا صرفا ارتباط دانشـگاه و دانشـجو تسـهیل شود". 
همچنین دکتر علی خاکی صدیق معاون آموزشـی 
وزارت علـوم ششـم مهر مـاه با اشـاره به خبـر اعلام 
شـده از سـوی وزیـر ارتباطـات و فنـاوری اطلاعات 
مبنی بر تخصیص بسته هدیه 1۲۰ گیگابایتی ویژه 
استادان دانشگاه ها گفت: هفته گذشته در جلسه ای 
مشـترک بـا وزرای علـوم و ارتباطـات در ایـن بـاره 
تصمیم گیری و مقرر شـد از هر تلاشی برای تسهیل 
ارتباط جامعه دانشـگاهی در فضای وب دریغ نشود. 
وی در ایـن زمینه افزود: یکـی از مهمترین چالش ها 
و موانـع در مسـیر ارایـه آموزش هـای الکترونیکـی، 

هزینـه بـالای اتصـال بـه اینترنـت و ترافیـک مورد 
مصرف بود کـه بـرای رفع این مشـکل در نیمسـال 
تحصیلی قبل و در تعامل با وزارت ارتباطات، بخشی 
از سـامانه های آموزشـی دانشـگاه ها و مؤسسـات 
آمـوزش عالـی از ترافیـک رایـگان برخوردار شـدند 
به گونه ای که همه داد و سـتدهای اطلاعات از سوی 
استادان و دانشـجویان روی این سـامانه ها به رایگان 
صورت پذیرفت. محمدجـواد آذری جهرمـی -وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعـات 1۴ مهر مـاه جاری در 
توییتی درباره اینترنت دانشـگاه ها توضیح داد: سـه 
بسـته برای دانشگاه ها، دانشـجویان و اسـاتید وعده 
داده بودیـم کـه از ابتـدای مهـر همه دانشـگاه هایی 
که وزارت علـوم به ما اعلام کرده باشـد، سـایت های 
آموزشـی مورد نیازشـان رایگان خواهد بود. بسته ای 
هم برای دانشـجویان و اسـاتید برنامه ریزی کرده ایم 
کـه فرآینـد ثبت نـام آن هـم تـا ابتـدای مهـر آغـاز 
می شـود. او همچنین از بسـته های 1۲۰ گیگابایتی 
بـرای اسـاتید دانشـگاه ها خبـر داد. وی در توییتـر 
نوشـت: اینترنت »رایگان« بـرای همه دانشـجویان 
کشـور، در هنـگام اسـتفاده از سـامانه های آموزش 
مجازی دانشـگاهها، از امروز فعال می شود.  مشاهده 
لیسـت سـامانه ها فعلی مشـمول طرح و همچنین 
ثبت نـام سـامانه های جدیـد توسـط دانشـگاه ها از 
طریق سـایت وزارت ارتباطـات و فنـاوری اطلاعات 

میسـر است.
ارایه بسته آموزشی رایگان به دانشجویان

 آذری جهرمـی همچنیـن اظهـار کـرد: پـس از 
اینکـه سـامانه شـاد بـرای دانش آمـوزان بـه صورت 
رایگان در سراسـر شـبکه ارائه شد، بسـته اینترنتی 
مخصـوص معلمـان هـم اختصـاص یافـت و تـا 1۵ 
مهـر بسـته مخصـوص اسـاتید نیـز فعال می شـود 
و دیشـب پـس از مذاکـرات فـراوان بـا وزارت علوم، 
تحقیقـات و فنـاوری، بسـته حمایتـی از آمـوزش 
مجـازی دانشـجویان بـه سـرانجام رسـید. آن 
چیـزی کـه مطابـق ایـن فهرسـت داریـم از همـه 
مجموعه هـای دانشـگاه های سراسـر کشـور اعـم از 
دولتی و خصوصی حدود 11۰۰ دانشـگاه اسـت که 

سامانه های آموزشـی توزیع شـده ای برای خودشان 
دارنـد و روال آن ها مانند آمـوزش و پرورش، متمرکز 
نیسـت. وزیر ارتباطـات و فنـاوری اطلاعـات گفت: 
بر همیـن اسـاس تصمیـم گرفتیـم اسـتفاده از این 
سـامانه ها را بـرای دانشـجویان در سراسـر شـبکه 
رایـگان کنیـم که بـرای آمـوزش مجـازی هزینه ای 
پرداخت نکنند. طبق اعلام وزارت ارتباطـات، آذری 
جهرمی گفت که از مجموع 11۰۰ دانشـگاه تاکنون 
17۸ دانشـگاه اطلاعاتشـان را برای وزارت علوم و ما 
فرسـتاده اند کـه در سـایت گذاشـته شـده و بالغ بر 
7۰۰ سـامانه آموزشی اسـت که رایگان شـده است. 
در خـود سـایت وزارت ارتباطات هم امکانـی را برای 
دانشـگاه ها به وجـود آورده ایـم که اطلاعات سـامانه 
آموزشی شـان را درج کننـد و بـه محـض درج در 

کمتریـن زمان ممکـن آن ها هـم رایگان می شـوند. 
وی ادامه داد: از روسـای دانشـگاه های سراسر کشور 
می خواهیم اگر اسمشـان در فهرست نیست اسامی 
را وارد کنند تا دانشـجویان متقبـل پرداخت وجهی 
برای حـوزه آمـوزش نشـوند و بتوانند از تسـهیلاتی 
کـه برایشـان فراهم شـده اسـت اسـتفاده کننـد. با 
فراگیری این موضوع، کل آموزش مجازی در کشـور 
بـرای دانشـگاه های دولتـی، غیـر انتفاعی، پیـام نور 
و علـوم پزشـکی رایـگان خواهـد بـود و می توانند از 
این تسـهیلات ویژه اسـتفاده کنند. وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات تاکید کـرد: البته ما بسـته ویژه ای 

هم برای دانشـگاه ها در نظـر داریم که شـامل اتصال 
آن هـا بـه فیبـر نـوری و تهیـه زیرسـاخت های لازم 
اسـت ک و شـرکت مخابـرات ایـران تا هفتـه آینده 
جزئیات آن را اعلام خواهد کرد و تلاش خواهد شـد، 
نیازمندی هـای دانشـگاه ها بـرای ایـن سـامانه های 
آموزشی فراهم شـود. با این چارچوب بسته حمایتی 
دولت در بحث آمـوزش مجازی برای دانشـجویان و 
دانـش آمـوزان کامل می شـود. ایـن در حالی اسـت 
کـه سـابقه ی مشـکلات اینترنتی در کشـور اعـم از 
پوشـش دهی، سـرعت کـم و هزینه هـای بـالای 
بسـته های اینترنتـی بـر هیچ یـک از مـا پوشـیده 
نیسـت. گذشـته  از تمـام ایـن کاسـتی ها، آمـوزش 
مجـازی حـق تحصیـل رایـگان را بیـش از پیش به 
محـاق برده اسـت و دانشـجویان و تحصیـل را بیش 
از پیش بـه موضوعی برای کسـب سـود بـدل کرده 
اسـت. به گزارش ایسـنا؛ علـی رغم وعده هـای مکرر 
از سـوی مسـئولان آموزش عالـی و وزارت ارتباطات 
در جهـت تامیـن اینترنـت رایـگان دانشـجویان به 
نظر می رسـد بعـد از گذشـت حـدود دو تـرم از ترم 
تحصیلی مجازی دانشگاه های کشور؛ هنوز بسیاری 
از دانشـجویان چشـم انتظار تحقـق این وعـده های 
سَـرخَرمن مسـئولان هسـتند و باوجود اینکه زمان 
زیـادی از اعـلام وزارت ارتباطـات مبنـی بـر رایگان 
شـدن آمـوزش مجـازی می گـذرد امـا همچنـان 
بسیاری از دانشـجویان دغدغه دسترسی به اینترنت 
و هزینه های اسـتفاده از آن را دارند و معتقد هستند 
حجم اینترنت سـامانه های دانشگاهی کافی نیست 
ضمـن اینکـه دسترسـی بـه ایـن سـامانه هـای به 
اصطلاح رایـگان نیز هزینه هـای قابل توجهـی را به 
دانشـجویان تحمیل کرده و نمی توانـد نیازهای آنها 
در آمـوزش های مجـازی را رفع کننـد. بنابراین باید 
دید خواسـته های به حق دانشـجویان دانشگاه های 
کشـور برای دسـتیابی به اینترنت رایگان چه زمانی 
محقق می شـود و آیـا وعـده رایگان شـدن اینترنت 

دانشـجویان، رنـگ واقعیت بـه خـود می گیرند.

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
گفت: باوجود تولید ناخالص داخلی ۴۴.۲ درصدی 
این استان در برنامه ششم توسعه، نزدیک به هفت 
درصد رشــد را در حوزه صنعت و معدن در بدترین 
شرایط تحریم، افزایش قیمت ها و بیماری کرونا رقم 
زدیم. مهدی حسینی نژاد در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا با اشاره به گزارش ســازمان مدیریت و برنامه 
ریزی استان کرمان افزود: رشد اقتصادی استان در 
برنامه ششم توسعه متوسط ۸.۵ درصد رشد پیش 
بینی شده و این آمار در حوزه صنعت 11.۴ و معدن 
1۰.۶ دیده شده و قرار بود از ۳7 درصد تولید ناخالص 
داخلی استان که صنعت معدن و تجارت در آن نقش 
بازی می کرد با به ۴۸ درصد برسایم. وی ادامه داد: 
در ابتدا در شرایط فعلی جنگ اقتصادی این برنامه 
دشوار به نظر می رســید اما تاکنون حوزه صنعت 
و معدن استان کرمان بر اســاس آمار ۴۴.۲ درصد 
از تولید ناخالص داخلی اســتان را شکل داده است. 

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
گفت: میانگین کشور هشت درصد رشد اقتصادی در 
برنامه ششم توسعه پیش بینی شده که از این میزان 
۲.1 اتفاق افتاده و رشد اقتصادی استان کرمان ۳.۹ 
درصد محقق شده و بیش از متوسط کشوری بوده 
است. وی بیان داشت: حوزه صنعت و معدن از ۶ سال 
قبل در قالب برنامه ششم توسعه، اسناد بالادستی و 
اقتصاد مقاومتی تاکنون بخشــی گسترده از برنامه 
های خود را انجام داده است. حســینی نژاد افزود: 
سعی کردیم از منابع دولتی فاصله بگیریم زیرا برای 
رشد هشت درصدی باید ســالانه ۲۵ هزار میلیارد 
تومان و 7۰۰ میلیــون دلار ســرمایه گذاری می 
کردیم و این سرمایه توسط دولت مثل برنامه های 
قبلی بیش از ۲ درصد اتفاق نمی افتاد. وی ادامه داد: 
توجه به بخش خصوصی برای افزایش رشد اقتصادی 
مورد توجه استان کرمان قرار گرفت و در این راستا 
ظرفیت صنایع بزرگ و معین های اقتصادی به کار 

گرفته شد. رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان کرمان افزود: 1۶۰ هزار میلیارد تومان در حوزه 
صنعت و معدن با تاکید بر سرمایه بخش خصوصی 
سرمایه گذاری کردیم و این طرح ها اکنون در مراحل 
بهره برداری قرار گرفته انــد و عموما ظرفیت های 
اســتان از جمله بزرگترین معدن مس خاورمیانه، 
بزرگترین معادن کرومیت و فــولاد ایران و معادن 
زغال سنگ جزو ذخایر خوب کشــور را در اختیار 
داریم اما در تکمیل زنجیره که با توجه به ظرفیت ها 
اقدامی انجام نشده بود را دنبال کردیم. وی با تاکید بر 
اینکه در حوزه فولاد به شدت رشد کردیم گفت: مس 
باهنر یکی از واحدهای صنعتی بزرگ استان کرمان 
است و رشد آن در حال افزایش می باشد و در صنعت 
فولاد ۲۸ ابرپروژه را شکل دادیم. وی عنوان کرد: از 
۵۵ میلیون تن فولاد کشور در افق 1۴۰۴ میزان ۲۰ 
درصد در استان کرمان برنامه ریزی شده و زنجیره 
از معدن تا شمش را در استان شکل دادیم. وی بیان 

داشت: نزدیک ۴۰ درصد از متوسط تکمیل زنجیره 
صنعت فولاد کشور در استان کرمان محقق می شود 
که این امر با احداث ۲۸ ابرکارخانه شــکل گرفته و 
سپس کارخانه های بزرگ موتورهای محرک برای 
صنایع وابسته قطعه سازی و خدمات است و تمامی 
آن در ســایه توجه به بخش خصوصی محقق شده 
اســت. وی با بیان اینکه ظرفیت های معدنی را به 
افراد با فعالیت ارزش افزوده می دهیم و وزیر صمت 
نیز توجهی ویژه به این حوزه دارد گفت: 1۳ درصد 
از سرمایه گذاری های استان کرمان توسط دولت، 
۳۹ درصد بخش خصوصی و ۲۰ درصد معین های 
اقتصادی تشکیل داده اند. وی با تاکید براینکه برنامه 
توجه به ظرفیت های استان را دنبال می کنیم گفت: 
گردش مالی و حساب های شرکت های بزرگ را به 
استان آوردیم که ۶۵ درصد گردش مالی ما مربوط به 
واحدهای صنعتی است و طبیعتا وقتی منابع افزایش 

یابد مصارف افزایش می یابد.

رایگان کردن اینترنت  دانشجویان؛ 
وعده ای که  روی کاغذ  ماند!

تولید  ناخالص  داخلی  صنعت  و  معدن  کرمان  رشد  یافت

گزارش
ایسنا

میانگین مبتلایان به کرونا در استان 
کرمان بالاتر از متوسط کشوری

مشاور ارشد رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: از حیث تعداد 
مرگ ناشی از کووید 1۹ ایران با بیش از ۴۹ هزار مورد فوتی، هشتمین 
کشور دنیا و در داخل نیز در استان کرمان به ازای هر 1۰۰ هزار نفر 
جمعیت ۶1.۳ نفر مبتلا به کووید 1۹ را داریم این درحالی است که 
میانگین کشوری مبتلایان به کرونا در هر جمعیت 1۰۰ هزار نفری، 
۵۹.۲ نفر بوده که این حیث استان کرمان از میانگین کشور بالاتر بوده 
ضمن آنکه همچنان موارد مثبت به کووید 1۹ در استان بالا است که 
باید اقدامات پیشگیرانه ادامه یابد. نوذر نخعی در جلسه ستاد مقابله 
با کرونا استان کرمان گفت: ایران جزء کشورهایی است که در سطح 
درجه دو از نظر اپیدمی کرونا قرار داشته به طوری که ایران هم اکنون 
دارای بیشترین تعداد مبتلا به کووید 1۹ در منطقه خاور میانه استارد. 
وی بیان کرد: از حیث تعداد مرگ ناشی از کووید 1۹ ایران با بیش از ۴۹ 
هزار مورد فوتی، هشتمین کشور دنیا و در داخل نیز در استان کرمان به 
ازای هر 1۰۰ هزار نفر جمعیت ۶1.۳ نفر مبتلا به کووید 1۹ را داریم این 
درحالی است که میانگین کشوری مبتلایان به کرونا در هر جمعیت 
1۰۰ هزار نفری، ۵۹.۲ نفر بوده که این حیث استان کرمان از میانگین 
کشور بالاتر بوده ضمن آنکه همچنان موارد مثبت به کووید 1۹ در 
استان بالا است که باید اقدامات پیشگیرانه ادامه یابد. مشاور ارشد رییس 
دانشگاه علوم پزشکی کرمان با اشاره به اجرای طرح شهید سلیمانی در 
راستای مقابله با بیماری کووید 1۹ نیز عنوان کرد: در این طرح ظرف 
یک ماه باید تعداد مبتلایان به کووید ۳۰ درصد و تا آخر بهمن ماه ۵۰ 
درصد کاهش داشته باشد. این متخصص پزشکی اجتماعی اظهار کرد: 
در شرایطی حساس پس از ۲ هفته تعطیلی قرار داریم که ممکن است 
تا حدودی با افزایش مراجعه کنندگان به ادارات و حتی برخی صنوف 
مواجه باشیم لذا باید تشدید نظارت ها و تشدید اقدامات و برنامه ریزی 
ها در راس کارهای مدیران این طرح قرار گیرد. نخعی بیان کرد: 
خوشبختانه در دو هفته اخیر شاهد کاهش مرگ  و میر ناشی از ابتلا به 

کووید 1۹ هستیم که این روند باید همچنان ادامه یابد.

طبق گزارش دانشگاه علوم پزشکی کرمان در 
۲۴ ساعت گذشته ۶۰ بیمار جدید کرونایی در 
بیمارستان های استان بستری شدند. بر این 
اساس تعداد کل موارد بستری دارای تست مثبت کرونا در 
استان به 1۴۰۶۸ نفر رسید. هم اکنون ۵۸۴ نفر به دلیل 
ابتلای قطعی به کرونا در بیمارستان های استان بستری 
اند. از  ۶۰ مورد جدید بستری ۵۰ نفر در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی کرمان بستری اند. همچنین ۴ نفر در حوزه 
دانشگاه علوم پزشکی بم و ۶ نفر در حوزه علوم پزشکی 
رفسنجان هستند. دانشگاه علوم پزشکی جیرفت و دانشکده 
علوم پزشکی سیرجان در ۲۴ ساعت گذشته انجام آزمایش 
نداشته اند. طبق این گزارش در ۲۴ ساعت گذشته 1۹ نفر 
به دلیل ابتلا به کووید1۹ در استان کرمان جان خود را از 
دست داده اند. از این 1۹ مورد، 1۴ نفر در حوزه دانشگاه علوم 
پزشکی کرمان بوده اند. همچنین 1 نفر در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی رفسنجان به دلیل ابتلا کرونا فوت شد. ۲  مورد 
فوت ناشی از کرونا مربوط به دانشکده علوم پزشکی سیرجان 
بوده است. 1 مورد فوت ناشی از کرونا در حوزه دانشگاه علوم 
پزشکی بم ثبت شده است. 1 مورد فوت هم در حوزه جنوب 
استان گزارش شده است. مجموع جانباختگان ابتلای قطعی 

به کووید 1۹ در کرمان به ۲۰۴1 نفر رسیده است.

عالی ترین مقام اجرایی دولت در استان کرمان 
بیان کرد: در حال حاضر سه شهرستان استان 
کرمان در وضعیت قرمز کرونایی قرار دارند که 
در این بین شهرستان راور جزء شهرستان هایی است که باید 
به صورت ویژه به آن توجه شود. دکتر علی زینی وند با اشاره 
به روند نزولی بیماری کووید 1۹ در استان گفت: وضعیت ها 
شکننده است و اگر اندکی سهل انگاری و عادی سازی صورت 
گیرد، دوباره شاهد اوج گیری بیماری در جامعه خواهیم بود 
لذا از فرمانداران سراسر استان کرمان درخواست داریم طرح 
محدودیت هوشمند را به صورت جدی اجرایی و دنبال کنند. 
وی با اشاره به اجرای طرح شهید سلیمانی در راستای مقابله با 
بیماری کووید1۹، خطاب به فرمانداران سراسر استان اظهار 
کرد: باید طرح شهید سلیمانی به صورت جدی پیگیری و اجرا 
شود و هر چند روز یکبار گزارش عملکرد این طرح به مرکز 
استان داده شود. استاندار کرمان ادامه داد: فرمانداران در 
راستای پیشگیری از افزایش ابتلای بیماری در شهرستان های 
خود می توانند با در نظر داشتن عدم عبور از مصوبات ملی، 
ابتکاراتی انجام دهند تا بتوانیم هرچه سریعتر این ویروس 
را در استان کرمان کنترل و محدود کنیم. عالی ترین مقام 
اجرایی دولت در استان کرمان بیان کرد: در حال حاضر سه 
شهرستان استان کرمان در وضعیت قرمز کرونایی قرار دارند 
که در این بین شهرستان راور جزء شهرستان هایی است که 
باید به صورت ویژه به آن توجه شود. زینی وند مهمانی ها و 
دورهمی های خانوادگی را بیشتر عامل انتقال و شیوع ویروس 
در سطح جامعه دانست و بیان کرد: تقاضای منع تردد شبانه 
در سایر شهرستان های نارنجی استان کرمان را به ستاد ملی 
مقابله با ویروس کرونا اعلام خواهیم کرد اما فرمانداران در 
شهرهای بزرگ آمادگی اجرای منع تردد شبانه را داشته 
باشند تا مصوبه آن از کشور صادر شود. وی بیان کرد: اجرای 
طرح های کمک های مومنانه و خیرانه باید ساماندهی شوند 
تا کمک ها به مردم فراگیر باشد و به همه به صورت یکسان 
کمک شود. استاندار کرمان خطاب به رییس دانشگاه علوم 
پزشکی کرمان گفت: انتظار می رود جمع بندی کلی از 
مجموعه نیازهای دانشگاه های علوم پزشکی سراسر استان 
در بحث تجهیزات و مواد بهداشتی در اسرع وقت صورت 
گیرد تا بتوانیم نیازهای استان را از طریق شرکت های بزرگ 
اقتصادی حل کنیم. عالی ترین مقام اجرایی دولت در استان 
کرمان  بیان کرد: طبق دیداری که اخیرا با رییس سازمان 
تامین اجتماعی کشور داشتیم، مقرر شد تجهیز کلیه مراکز 
تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی استان از سوی کشور 
تامین شود که معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
پیگیر این موضوع خواهد بود. زینی وند، استاندار کرمان ادامه 
داد: نظارت بر اجرای طرح شهید سلیمانی برعهده دانشگاه 
علوم پزشکی است لذا با توجه به کمبود نیرو در دانشگاه علوم 
پزشکی کرمان باید از ظرفیت بسیج، هلال احمر و ... نیز 
استفاده شود بنابراین مسئول هماهنگی نظارت بر اجرای این 
طرح اداره کل بازرسی و نظارت استانداری کرمان خواهد بود.

بیش از 14 هزار کرمانی 
به کرونا  مبتلا   شدند

3 شهر استان کرمان در وضعیت 
قرمز کرونایی| لزوم توجه ویژه 

به شهرستان »راور«

خبر

خبر

خبر

با توجه به اینکه فعالیت های حضوری دانشگاه ها حدود دو ترم اســت تحت تاثیر شیوع کرونا 
ویروس تعطیل شده و آموزش مجازی  جای حضور دانشــجویان در کلاس های درس و تعامل رو 
در روی دانشــجویان با اساتید را گرفته اســت، یکی از نگرانی های اصلی دانشجویان بخصوص 
دانشجویان مناطق محروم و کم بضاعت دسترســی به اینترنت و هزینه بالای آن برای حضور در 
کلاس های مجازی است، به همین دلیل دانشــجویان از ترم گذشته خواستار رایگان شدن حجم 
اینترنت مصرفی کلاس های مجازی شدند. ضمن اینکه در نخستین روزهایی که دو وزارت علوم و 
ارتباطات برای تسهیل حضور دانشجویان در کلاس های آموزشی آنلاین و مجازی دانشگاه ها باهم 

تفاهم نامه هایی را امضاء کردند.

هر
س: م

عک

تولیدی پوشاک عمده و فعالی 
در استان کرمان نداریم

رییس اتحادیه پوشاک و خشکشویی کرمان با اشاره به دلایل افزایش 
رغبت ایرانی ها برای خرید کالای ایرانی عنوان کرد: تحریم ها باعث شد 
تا مردم رغبت بیشتری برای خرید پوشاک ایرانی پیدا کنند و همچنین 
افزایش قیمت دلار نیز باعث افزایش قیمت پوشاک خارچی شد و همین 
امر نیز سبب شد خرید کالای ایرانی افزایش قابل توجهی پیدا کند. "روح 
الله منظری" در گفت و گو با ایسنا درباره وجود لباس های قاچاق در 
بازار پوشاک گفت: وجود جنس خارجی به شدت در بازار پوشاک کم 
شده است ضمن آنکه کیفیت تولیدات ایرانی نیز بسیار خوب شده و هم 
اکنون مردم به سمت خرید پوشاک ایران سوق یافته اند. رییس اتحادیه 
پوشاک و خشکشویی کرمان با اشاره به دلایل افزایش رغبت ایرانی ها 
برای خرید کالای ایرانی عنوان کرد: تحریم ها باعث شد تا مردم رغبت 
بیشتری برای خرید پوشاک ایرانی پیدا کنند و همچنین افزایش قیمت 
دلار نیز باعث افزایش قیمت پوشاک خارچی شد و همین امر نیز سبب 
شد خرید کالای ایرانی افزایش قابل توجهی پیدا کند. تولیدکنندگان 
عمده در مشهد و تهران هستند و باید از آنجا روی مدها نظارت شود 

هرچند اقداماتی شده اما رضایت بخش نبوده است.



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
3پیامــک شــما را دربــاره این صفحه مــی خوانیم سال چهارم | شماره پیاپی 878 

یکشنبه  16 آذر 1399 کاغذجنوب

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان گفت: سه هزار و ۹۲ نفر اشتغالزایی از ابتدای سال 
جاری تاکنون در پنج شهرستان جنوبی کرمان رقم خورده است.به گزارش ایرنا، جعفر رودری روز 
جمعه در نشست ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی شهرستان های کهنوج، فاریاب، رودبار، قلعه گنج و 
منوجان که با حضور استاندار کرمان و جمعی از مسوولان در کهنوج برگزار شد اظهار داشت: 1۴۶ طرح  
اقتصاد مقاومتی برای این شهرستان ها مصوب شده که تا کنون ۶۲7 میلیارد ریال سرمایه گذاری در 
این طرح ها هزینه شده است.وی تصریح کرد: این طرح ها تاکنون بیش از ۳۶ درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته اند.رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان به تامین زیرساخت ها در پنج شهرستان 
جنوبی استان کرمان اشاره کرد و گفت: احداث یازده هزار واحد مسکونی ویژه محرومان منطقه جنوب 
کرمان از مصوبات سفر محمدباقر نوبخت رییس سازمان برنامه و بودجه کشور بود که بنیاد مسکن 
متعهد به ساخت ۶ هزار واحد شد و هم اکنون این واحدها با 1۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی، تحویل 
داده شده است.وی همچنین تصریح کرد: طرح مطالعات فاز نخست خط انتقال آب به جنوب کرمان 

انجام شده است.

بیش از 3۰۰۰ شغل در پنج شهرستان جنوبی 
کرمان ایجاد شد

نماینده مردم پنج شهرستان جنوبی استان کرمان در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه اینترنت 
پرسرعت خواسته مهم مردم جنوب کرمان است گفت: با توجه به آموزش مدارس به صورت مجازی، 
مردم بیش از گذشته نیازمند اینترنت هستند.به گزارش ایرنا، منصور شکرالهی روز جمعه در نشست 
ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی شهرستان های کهنوج، فاریاب، رودبار، قلعه گنج و منوجان که با 
حضور استاندار کرمان و جمعی از مســوولان در کهنوج برگزار شد گفت: برخی سرپرستان خانوار 
با حضور در دفتر اینجانب خواستار اینترنت برای استفاده از آموزش های غیرحضوری هستند.وی با 
بیان اینکه جنوب کرمان نیاز به زیرساخت های اساسی دارد، دغدغه اصلی این مردم را جاده، تامین 
آب و رفع مشکل سند زمین ها و صدور مجوز پروانه های چاه آب دانست.نماینده مردم پنج شهرستان 
جنوبی استان کرمان ایجاد طرح راه آهن را بسیار مهم برشمرد و خواستار فعال شدن این طرح شد.وی 
همچنین به برداشت محصولات کشاورزی اشاره کرد و گفت: دولت باید به این موضوع مهم توجه ویژه 
داشته باشد تا کشاورزان دچار مشکل نشوند.شکرالهی یکی دیگر از مشکلات بخش کشاورزی منطقه 

جنوب کرمان را تامین بذر گندم دانست و خواستار رسیدگی به این مشکل شد.

نماینده مجلس: اینترنت پرسرعت خواسته 
مردم جنوب کرمان است

مدیرکل دامپزشکی جنوب کرمان از کشف چهار هزار ۴۳۴ کیلوگرم انواع فرآورده های خام دامی 
غیرقابل مصرف از ابتدای امسال تاکنون در هفت شهرســتان این منطقه خبر داد.علی احمدی 
روز شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا از ۲ هزار و 7۴1 مورد بازرسی از واحدهای عرضه و فروش 
فرآورده های خام دامی، کشتارگاه ها و رستوران ها خبر داد و یکی از مهمترین وظایف دامپزشکی 
را تامین امنیت و بهداشت مواد خام دامی برشمرد.وی با بیان اینکه شهروندان برای حفظ سلامت 
خود، فرآورده های خام دامی را از فروشگاه های مجاز خریداری کنند، بر نظارت مداوم و دقیق بازرسان 
بهداشتی این اداره کل بر سلامت فرآورده های خام دامی عرضه شده در مراکز عرضه تاکید کرد.او 
تصریح کرد: شهروندان هنگام خرید به شرایط ظاهری و بهداشتی محموله همچون بو و رنگ طبیعی 
و مشخصات بهداشــتی مانند تاریخ تولید و انقضا دقت کنند.مدیرکل دامپزشکی جنوب کرمان 
گفت: مردم در صورت مشاهده هر گونه تخلف در حوزه دامپزشکی موضوع را به ادارات دامپزشکی 
شهرستان ها اطلاع دهند تا در سریع ترین زمان رسیدگی شود.اداره کل دامپزشکی جنوب کرمان 

مستقل از مرکز استان، هفت شهرستان با یک میلیون نفر جمعیت را تحت پوشش دارد.

بیش از ۴ تنُ فرآورده خام دامی فاسد 
در جنوب کرمان کشف شد

خبرخبر

استاندار کرمان گفت: مجوز برداشت ۲ هزار و 
۵۰۰ تن بذر گندم از ذخایر استان را داده ایم و 
در صورت نیاز مجدد، مجوز را صادر می کنیم.
به گزارش خبرنگار گروه استان های باشگاه 
خبرنگاران جوان از کرمان، استاندار کرمان 
به همراه موسوی معاون هماهنگی امور 
عمرانی و شکراللهی نماینده مردم کهنوج، 
رودبار، قلعه گنج، فاریاب و منوجان 1۳ و 
1۴ آذر ماه به منظور بازدید میدانی به پنج 
شهرستان جنوبی استان سفر کرد.علی 
زینی وند در پایان سفر دو روزه خود به پنج 
شهرستان جنوبی استان کرمان به بازدید های 
میدانی خود از شهرستان ها و دسته بندی 
مشکلات آن ها با تلاش فرمانداران اشاره کرد 
و گفت: مشکلات را در بخش های زیرساخت، 
اشتغال، رفع مشکلات واحد های صنعتی 
و تولیدی و بررسی عملکرد معین ها انجام 
داده ایم.او افزود: در جلسه اقتصاد مقاومتی 
پنج شهرستان جنوبی نیز برخی طرح های 
مهم تعیین تکلیف و بازه زمانی برای رفع 
مشکلات آن ها گذاشته شد.زینی وند به 
مشکل بذر گندم مورد نیاز کشاورزان با 
توجه به زمان کشت اشاره داشت و افزود: 
مجوز برداشت ۲ هزار و ۵۰۰ تن بذر گندم از 
ذخایر اداره کل غله را در استان داده ایم و با 
اعلام رئیس سازمان جهاد کشاورزی جنوب 
استان، مشکل حل شده است، با این حال 
اگر نیاز مجدد در این زمینه باشد، مجوز ها 
را خواهیم داد.او از برنامه ریزی برای رفع 
مشکل حمل و نقل محصولات کشاورزی 
جنوب خبر داد و تصریح کرد: درباره فروش 
محصولات کشاورزی مشکل کشوری وجود 
دارد، از آنجایی که زحمت تولید را کشاورز در 
چند ماه به دوش می کشد و در نهایت سود 
آن نصیب دلال ها می شود، پس باید تدبیر 
طولانی مدت و دقیق تر روی آن انجام گیرد.

استاندار کرمان گفت: اگر تعاون روستایی، 
اتحادیه ها و جهاد کشاورزی برنامه ای برای 
ساماندهی به این مسئله در کوتاه مدت دارند، 
از آن استقبال می کنیم.او افزود: سفر به حوزه 
جیرفت و عنبرآباد را هم در آینده نزدیک 
در برنامه های کاری خود قرار داده ایم تا با 
جمع بندی مباحث مربوط به جنوب استان، 
رصد مصوبات و تصمیم گیری ها را انجام 

دهیم.

مدیرکل پشتیبانی امور دام جنوب کرمان 
از توزیع یکهزار و ۴۰۰ تنُ گوشت مرغ در 
هفت شهرستان این منطقه خبر داد.جواد 
شهریاری روز شنبه در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا از رشد ۲۹۰ درصدی توزیع مرغ نسبت 
به مدت مشابه سال قبل در این منطقه خبر 
داد و افزود: توزیع مرغ منجمد تا رسیدن 
قیمت مرغ به نرخ مصوب در جنوب کرمان 
ادامه دارد.وی تاریخ مصرف مرغ های توزیعی 
را پنج ماه اعلام و کیفیت این محصول را 
مطلوب ارزیابی کرد.وی با بیان اینکه مردم 
نگران کمبود مرغ نباشند، اظهار داشت: مرغ 
منجمد به مقدار کافی ذخیره سازی شده لذا 
در زمینه تامین این اقلام پروتئینی هیچگونه 
مشکلی نداریم.مدیرکل پشتیبانی امور دام 
جنوب کرمان قیمت مرغ توزیعی را برای 
مصرف کننده در جیرفت 1۴ هزار و ۸۰۰ 
تومان و سایر شهرستان ها 1۵ هزار تومان 
عنوان کرد.وی تعداد توزیع کنندگان اقلام 
پروتئینی و نهاده های دامی منطقه جنوب 
کرمان را 1۰۰ عامل اعلام کرد و توزیع این 
اقلام را راستای تعادل بخشی به بازار اقلام 
پروتئینی و نهاده های دامی و در راستای 
طرح های تنظیم بازار و طرح های ویژه 
دانست.شهریاری تصریح کرد: توزیع اقلام 
پروتئینی و نهاده های دامی توسط شرکت 
پشتیبانی امور دام با همکاری سازمان 
جهاد کشاورزی و سازمان صنعت و معدن 
و تجارت جنوب کرمان انجام می شود.وی 
با بیان اینکه از ابتدای سال جاری تاکنون 
۹1 تن گوشت گوساله، پنج هزار و ۸۰۰ تن 
جو، یکهزار و 1۰۰ تن ذرت و بکهزار و 1۰۰ 
تن کنجاله سویا در سطح بازارهای هفت 
شهرستان جنوبی کرمان توزیع شده است، 
از رشد ۸۸ درصدی توزیع جو، ۳۵ درصدی 
ذرت و 1۰۳ درصدی کنجاله سویا نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته خبر داد.وی اظهار 
داشت: با وجود کمبود نهاده ها در سطح 
کشور به لطف خداوند و تلاش تمام مجموعه 
ارکان شرکت و سازمان های مرتبط، جنوب 
کرمان در این زمینه مشکل خاصی نداشته 
است.مدیرکل پشتیبانی امور دام جنوب 
کرمان گفت: مردم هرگونه سواستفاده 
احتمالی در زمینه احتکار یا گرانفروشی را از 
طریق شماره تلفن 1۲۴ اطلاع رسانی کنند.

رئیس اداره اطلاع     رسـانی و روابط عمومی 
آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان گفت 
کـه در مناطق زرد و نارنجـی، حضور کادر 
اداری مدرسـه  در محل کار بـرای نظارت 
بـر فراینـد آموزش هـای غیرحضـوری 
ضـروری اسـت امـا در شـهرهای بـا 
وضعیـت قرمـز، کادر اداری مدرسـه 
بـدون حضـور در مدرسـه بایـد وضعیـت 
آمـوزش غیرحضـوری دانش آمـوزان را به 
صـورت تلفنی و مجـازی پیگیـری کنند .
به گفته ی وی آموزش در مدارس سراسـر 
اسـتان کرمـان به صـورت غیرحضـوری 
اداره  گـزارش  می شـود.به  انجـام 
اطلاع رسـانی و روابـط عمومـی آمـوزش 
و پرورش اسـتان کرمـان، مهـران باهری 
بیـان کـرد: »با توجـه بـه شـیوع ویروس 
کرونـا، آمـوزش در مـدارس سراسـر 
اسـتان کرمـان به صـورت غیرحضـوری 
از طریـق آمـوزش مجـازی و توزیـع 
بسـته های آموزشـی یادگیری محـور 
پیگیـری می شـود«.وی بـا بیـان این که 
وضعیـت جدیـد شهرسـتان های اسـتان 
کرمـان در سـه دسـته ی زرد، نارنجـی 
و قرمـز از 1۵ آذر ۹۹ اعـلام شـده و بـر 
ایـن اسـاس شهرسـتان های شـهربابک، 
راور و نرماشـیر در وضعیـت قرمـز قـرار 
دارنـد خاطرنشـان کـرد: »حضـور کادر 
اداری مـدارس ایـن شهرسـتان ها در 
مدرسـه الزامـی نیسـت امـا بایـد کادر 
آمـوزش  وضعیـت  مدرسـه  اداری 
غیرحضـوری دانش آموزان را بـه صورت 

کننـد «. پیگیـری  مجـازی  و  تلفنـی 
باهـری بـا بیـان این کـه شهرسـتان های 
نـار، بافـت، بردسـیر، بـم، جیرفـت،  ا
رفسـنجان، ریـگان، زرنـد، سـیرجان، 
کرمـان و کوهبنـان در وضعیـت هشـدار 
نارنجـی قـرار دارنـد، گفـت: »حضـور 
حداقـل ۵۰ درصـد کادر اداری مـدارس 
یـن شهرسـتان ها در مدرسـه جهـت  ا
پیگیـری رونـد آمـوزش غیرحضـوری 
اسـت«.وی  ضـروری  دانش آمـوزان 
گفـت: »شهرسـتان های ارزوئیـه، رابـر، 
رودبارجنـوب، عنبرآباد، فاریـاب، فهرج، 
قلعه گنج، کهنوج و منوجـان در وضعیت 
زرد هشـدار قـرار دارنـد و کادر اداری 
مـدارس در ایـن شهرسـتان ها بایـد در 
مدرسـه حضـور داشـته باشـند«.رئیس 
اداره اطلاع رسـانی و روابـط عمومـی 

آموزش و پرورش اسـتان کرمـان با بیان 
این کـه حضور شـخص رئیـس و معاونان 
آمـوزش و پـرورش نواحـی، مناطـق و 
شهرسـتان ها در تمـام روزهـا و سـاعات 
اداری در محـل کار ضـروری اسـت بیان 
کرد: »کارکنان ادارات آموزش و پرورش 
در شهرسـتان های دارای وضعیـت قرمز 
حضـور حداکثـر یک سـوم کارکنـان، 
وضعیـت  رای  دا شهرسـتان های  در 
نارنجـی حضـور ۵۰ درصـد کارکنـان 
رای وضعیـت  و در شهرسـتان های دا
زرد حضـور دوسـوم کارکنـان الزامـی 
است«.گفتنی اسـت تعیین وضعیت های 
سـه گانه ی زرد، نارنجی و قرمز بر اسـاس 
ضوابـط مصـوب سـتاد ملـی مدیریـت 
کرونا و به صـورت هفتگی توسـط وزارت 

بهداشـت اعـلام می شـود. 

معاون امور زنان و خانواده رییس جمهور درباره 
توجه به مسائل زنان و خانواده در لایحه بودجه 
۱۴۰۰ گفت: مطابق با  تبصره ۱۶ بند "۱" لایحه 
بودجه ۱۴۰۰، »اولویت وام های اشتغال سازمان 
بهزیستی با زنان سرپرست خانوار است«. همچنین 
در همین تبصره بند "ج" آن قید شده است که 
»وام قرض الحسنه دیه زندانیان نیازمند، برای 
زنان زندانی و زندانیان بدهکار مهریه، اولویت 
دارد«معصومه ابتکار در گفت وگو با ایسنا، درباره 
توجه لایحه بودجه ۱۴۰۰ به مباحث فرزندآوری، 
گفت: در تبصره ۱۶ بند "ه" این لایحه در جهت 
»حمایت از فرزند آوری؛ بانک مرکزی مکلف 
شده است تا ۷۰ میلیون تومان وام ودیعه مسکن 
با بازپرداخت ۲۰ ساله برای خانوارهای فاقد 
مسکن که صاحب فرزند سوم در سال های ۹۹ و 
یا ۱۴۰۰ شده و یا می شوند، قرار دهد«. این طرح 
به پیشنهاد معاونت امور زنان و خانواده رئیس 
جمهوری و با تغییراتی تصویب و در لایحه بودجه 
۱۴۰۰ قرار گرفت تا بتواند گامی در جهت حمایت 
از فرزندآوری بردارد.وی ادامه داد: در لایحه 
بودجه ۱۴۰۰ به اولویت های مهمی نظیر مشکلات 
اقتصادی مردم، مباحث اشتغال، اقشار آسیب پذیر، 
رشد اقتصادی در زمینه های مختلف و از همه 
مهم تر موضوع کرونا توجه ویژه ای شده است. در 
کنار این مباحث این لایحه به چندین موضوع در 

ارتباط با زنان نیز توجه ویژه ای نشان داده است.
توجه به شاغلان صنایع دستی و قالیبافان در 

بودجه ۱۴۰۰ 
به گفته ابتکار، در تبصره ۱۴ این لایحه به »تامین 
بودجه حق بیمه سهم اقشار خاص از جمله 
قالی بافان، شاغلان صنایع دستی و زنان سرپرست 

خانوار و زنان بدسرپرست« اشاره شده است. 
همچنین از این جهت که بیش از ۷۰ درصد از 
قالیبافان و ۸۵ درصد از صنعتگران صنایع دستی 
را زنان تشکیل می دهند، می توان گفت توجه 
خوبی به این قشر از زنان در لایحه بودجه ۱۴۰۰ 
انجام شده است.نگاه بودجه ای به »توانمند سازی 
صندوق های خرد زنان روستایی« برای اولین 
بار همچنین در تبصره ۱۶ به »توانمند سازی 
صندوق های خرد زنان روستایی« توجه ویژه ای 
شده است. همچنین برای نخستین بار است که 
در لایحه بودجه به این موضوع توجه شده که 

نشان دهنده رویکرد خوب دولت دوازدهم است.
بیمه درمانی رایگان ۳۰ میلیون تن در لایحه 

بودجه سال آینده دولت
به گفته وی در تبصره ۱۷ بند الف لایحه نیز 
موضوع »بیمه درمانی رایگان برای ۳۰ میلیون 
نفر« که حداقل نیمی از آنان زنان هستند پیش 
بینی شده است و اینگونه به مباحث بهداشت و 
سلامت باروری زنان نیز توجه می شود. همچنین 
در تبصره ۱۱ بند الف ۱ ، »تامین کسری اعتبارات 
دیه محکومان معسر جرایم غیر عمد ناشی از 
تصادفات با اولویت زنان معسر« نیز پیش بینی 
شده و رویکرد و توجه خوبی به زنان به ویژه زنان 

آسیب پذیر شده است.
پرداخت وام ازدواج ۵۰ میلیونی در سال ۱۴۰۰ 

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری افزود: 
در تبصره ۱۶ بند الف این لایحه، بانک مرکزی در 
جهت حمایت از جوانان موکلف شده است تا به 
مزدوجین پس از  ۹۷.۱.۱ مبلغ ۵۰ میلیون تومان 

وام پرداخت کند.
رضایت ابتکار از لایحه بودجه: انتظاراتمان برآورده 

شده 
ابتکار با بیان اینکه ردیف بودجه ۱۴۰۰ معاونت 
امور زنان همانند سایر دستگاه ها حدود ۳۰ درصد 

افزایش داشته است، گفت: می توان گفت در لایحه 
بودجه ۱۴۰۰ انتظارات معاونت برآورده شده است. 
ردیف بودجه اصلی معاونت در سال گذشته ۲۵ 
میلیارد تومان بوده و امسال به بیش از ۳۲ میلیارد 
تومان افزایش پیدا کرده است. ردیف بودجه 
استان ها نیز در جهت نظارت بر اجرای اسناد پایش 
و مسائل تحکیم خانواده از حدود ۳ میلیارد تومان 
به ۸ و نیم میلیارد تومان افزایش داشته است.

معاون امور زنان و خانواده رییس جمهوری ادامه 
داد: دستگاه های مختلف برنامه ها و طرح هایی را 
در حوزه زنان دارند. امسال نخستین سالی است 
که سند ارتقای وضعیت زنان در شورای تمامی 
استان ها مصوب شده است و استان ها می توانند در 
حوزه زنان برنامه ای مصوب داشته باشند. تقریبا 
می توان گفت تمامی این اقدامات در لایحه بودجه 
۱۴۰۰ پیش بینی شده است و استان ها می توانند با 
پیش بینی این اعتبارات بر اساس اولویت ها، مسائل 
و کمبودها و شرایط زندگی در هر استان در اجرای 

اسناد استانی موفق عمل کنند.
ابلاغ شناسنامه رصد و پایش شاخص های عدالت 

جنسیتی 
وی افزود: خوشبختانه در سال جاری شناسنامه 
شاخص های رصد و پایش عدالت جنسیتی ابلاغ 
شده است. تمام دستگاه ها در تمامی استان ها این 
شاخص ها و نحوه محاسبه آن ها را دارا هستند. 
همچنین سامانه رصد و پایش برای گرفتن 
اطلاعات نیز فعال است. از این رو تصور می کنم 
این معاونت در جهت برنامه ریزی متعادل در 
حوزه زنان اقدامات خوبی انجام داده است.وی 
در انتها درباره لایحه بودجه ۱۴۰۰ گفت: از 
نظر ما در لایحه  بودجه ۱۴۰۰ توجه خوبی به 
مسائل زنان شده چراکه در لایحه اصلی بودجه 
اغلب پیشنهادات و انتظارات معاونت برآورده 

شده است.

آموزش غیرحضوری پرداخت وام قرض الحسنه به بدهکاران مهریه
در مدارس استان کرمان

رئیس مرکز مشاوره فرماندهی انتظامی استان کرمان گفت: با 
توجه به شرایط محیط و نوع بیماری ممکن است برخی اختلالات 
روانشناختی در افراد قرنطینه شده بروز کند.به گزارش خبرنگار 
گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از کرمان، سرهنگ مهدیه 
کارگر، رئیس مرکز مشاوره فرماندهی انتظامی استان کرمان با 
اشاره به اینکه تعریف قرنطینه از ایزوله کردن به طور کامل متفاوت 
است، گفت: قرنطینه کردن به معنای جداسازی و محدود کردن 
رفت و آمد افرادی گفته می شود که به طور بالقوه در معرض یک 
بیماری واگیر دار قرار گرفته اند تا در صورت مشخص شدن بیماری 
از آلوده شدن سایر افراد جامعه جلوگیری شود و ایزوله کردن به 
معنای جداسازی افرادیست که بیماری واگیردار آن ها تشخیص 
داده شده و باید از افرادی که بیمار نیستند مجزا شوند.او افزود: 
با توجه به شرایط محیط و همچنین نوع بیماری عفونی منتشر 
شده، ممکن است به سلامت روان افراد آسیب وارد شده و برخی از 

اختلالات روانشناختی در افراد قرنطینه شده بروز کند.
سرهنگ کارگر با بیان اینکه این بیماری واگیردار نه تنها 
نگرانی هایی در ارتباط با سلامت جسمی همگانی به دنبال داشته 
است، بلکه سبب بروز تعدادی از بیماری های روانشناختی نیز 
می شود، تصریح کرد: به طور کلی تمامی مطالعاتی که اختلالات 
روانشناختی افراد در قرنطینه را مورد بررسی قرار داده اند نشانه های 
زیادی از آسیب روان مثل اختلال هیجان، افسردگی، استرس، 
کاهش خلق، تحریک پذیری، بیخوابی، کاهش توجه، خشم و 

کرختی عاطفی را گزارش کرده اند.
او به بیان راهکار هایی برای محافظت از سلامت روان در دوران 
قرنطینه پرداخت و بیان داشت: در درجه اول خود ما هستیم که 
باید مسئول محافظت از سلامت روان خود در دوران قرنطینه باشیم 
و هر اقدامی که از دستمان برمی آید، در دستور کار قرار دهیم چراکه 
قرنطینه و فاصله گذاری اجتماعی ممکن است تا هفته ها ادامه پیدا 
کند و در چنین اوضاعی، احتمال دارد وضعیت روانی ما تحت تأثیر 
قرار گیرد.سرهنگ کارگر گفت: محافظت از سلامت روان در دوران 
قرنطینه به اندازه سایر اقدامات احتیاطی و پیشگیرانه اهمیت 
دارد و صرف اینکه نشانه های اختلال های روانی چندان ملموس 
نیست، دلیل بر بی اعتنایی نمی شود و بی توجهی به سلامت روان 
در بلندمدت ممکن است پیامد های ناخوشایندی داشته باشد و 
زندگی روزمره را تحت تأثیر قرار دهد.رئیس مرکز مشاوره فرماندهی 
انتظامی استان کرمان، داشتن برنامه روزانه، تقسیم بندی روز به 
بازه های زمانی کوتاهتر، مراقبت از بدن، خواب و تغذیه مناسب، 
حفظ ارتباط با دیگران، محدودکردن اطلاعات دریافتی از رسانه ها، 
مبارزه با بی حوصلگی و ملالت، مثبت اندیشی، تقویت بعد معنوی 
و ارتباط با خداوند، مطالعه کتاب های مفید و آموزنده، کار های 
هنری، برنامه ریزی برای کار ها و فعالیت ها ی روزانه و... از مهم ترین 
و بهترین راهکار هایی است که برای محافظت از سلامت روان در 

دوران قرنطینه مفید و کارآمد است.

گزارش

دوران قرنطینه
 را چگونه بگذرانیم؟

برنامه ریزی 
برای رفع مشکل 

حمل و نقل محصولات 
کشاورزی جنوب 

۱۴۰۰ تن مرغ در هفت 
شهرستان جنوبی 

کرمان توزیع شد

ان
وری

 غف
دیه

 مه
س:
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کاغذجنوب

طرح انتقـال آب از هلیـل رود، طرحی که از سـال 
1۳71 ، تـرس را به جان سـاکنان مناطـق اطراف 
تـالاب جازموریان،  یعنـی مناطقی کـه در حوضه 
آبریـز هلیـل رود هسـتند، انداخته اسـت، مردمی 
که مـی گوینـد جـان »جـاز« در گـرو  آبی اسـت 
کـه از سرشـاخه هـای هلیـل رود در شهرسـتان 
رابر جـاری و پـس از پیمودن چنـد صـد کیلومتر 
در رگ هـای خشـکیده جازموریـان جـاری مـی 
یـن مناطـق بـا احـداث سـد  شـود. سـاکنین ا
شـهیدان امیرتیمـوری )صفارود( روی سرشـاخه 
هـای هلیـل رود در شهرسـتان رابـر، سـدی کـه 
سـاختنش در سـال 1۳۸۶ آغاز شـده بود، مخالف 
بودنـد  و مدعی بودنـد که باعث مـرگ جازموریان 
مـی شـود و اگـر جازموریـان بمیـرد، آن موقـع 
دیگـر وضعیـت اسـتان کرمـان بـه عنـوان اولیـن 
کانـون ریزگـرد کشـور در  رابطـه بـا ریزگـرد و 
گـرد و غبـار از این هـم وخیم تـر خواهد شـد، در 
سـفر اخیر اسـتاندار بـه جنوب اسـتان ایـن بحث 
دوبـاره مطـرح شـد ، مخالفان ایـن طـرح امیدوار 
بودند کـه زینـی ونـد نگاهـی متفـاوت تر بـه این 
طـرح داشـته و حتـی موافـق توقـف آن باشـد اما 
ز نگرشـی دیگـر  ر، ا ندا حرف هـای اخیـر اسـتا
سـخن می گفت، اسـتاندار کرمان گفـت: »هزینه 
ز هلیـل رود  نتقـال آب ا زیـادی بـرای پـروژه ا
انجـام شـده و پـروژه ای بـا 7۰ درصـد پیشـرفت 
فیزیکـی را نمی شـود، تعطیـل کرد.مشـکل آب 
کرمـان نـه بـا انتقـال آب از هلیـل رود برطـرف 
نتقـال آن باعـث ترسـالی  می شـود و نـه عـدم ا
جنـوب می شـود.«زینی وند با بیـان اینکـه هزینه 
زیـادی بـرای انتقـال آب بـه شـهر کرمان شـده و 
فقـط 11 کیلومتـر آن مانده اسـت، مگر می شـود 
ایـن سـرمایه را معطـل گذاشـت افـزود: »بـرای 
جنـوب نیـز انتقـال آب از جـای دیگـر و دریـای 

عمـان را پیگیـری خواهیـم کـرد .«

روزگار پر از بیم اهالی جازموریان
بر اسـاس  ایـن طرح قرار اسـت  آب سـد شـهیدان 
امیر تیمـوری پـس از پمپـاژ و پیمودن مسـیر 11 
کیلومتری وارد تونـل انتقال به طـول  ۳۸ کیلومتر 
شـود و پـس از خـروج از تونـل  و ورود بـه مخـزن 
تعدیـل فشـار، توسـط لولـه انتقالـی بـه طـول ۲۳ 
کیلومتـر بـه تصفیـه خانـه کرمـان رسـیده و وارد 
مخـازن کرمان مـی شـود. اما مـردم پایین دسـته 
که حق آبه هلیل  را سـهم خـود می دانسـتند، هم 
چنان در بیم بوده و هسـتند. در سـال ۹7  که وزیر 
نیرو بـه جنوب سـفر کردهـم، مردم اعتـراض خود 
را اعلام کـرده بودند امـا آنچنـان مورد توجـه قرار 
نگرفـت. البته اجـرای سـد امیـر تیموری دوسـال 
پیش متوقف شـد،  اجرای  مرحلـه ای  ازاین طرح، 
باعث خشک شـدن چشـمه های سـطحی  منطقه 
شـده بـود و اعتـراض گسـترده سـاکنین منطقه را 
در پـی داشـت. در  آن زمـان بـا حکـم  محمدعلی 
سـلیمانی، معـاون حقـوق عامـه دادسـتان انقلاب 
و عمومـی کرمـان، طـرح متوقـف شـد، سـلیمانی 
گفتـه بـود بـا توجـه بـه ایـن کـه مطالعـات ایـن 
طرح متعلـق به ۲۲ سـال قبـل بـوده، دوبـاره باید 
تجدیـد  مطالعـه شـود. نداشـتن مجـوز زیسـت 
محیطـی از دیگـر دلایل صـدور حکم توقـف طرح 
بود.امـا ایـن طـرح پـس از ۸ ماه رفـع توقیف شـد. 
فـرود رفعتی، فعـال محیـط زیسـت جیرفتـی و از 
منتقـدان انتقال آب بـه کرمـان  در این بـاره گفته 
بود:»خسـاراتی کـه بـر اثـر اجـرای ایـن طـرح بـر 
حیـات تـالاب جازموریـان، اقتصـاد و کشـاورزی 
منطقـه و زندگی یـک میلیـون نفـر مـردم منطقه 
وارد مـی شـود را بـا بودجـه چند سـال کشـور هم 
نمـی تـوان جبـران کـرد.«  رفعتـی بـا تاکیـد بـر 
تبعـات منفـی اجرای پـروژه انتقـال آب بـه کرمان 
بـر روی حیـات  هلیـل رود و تـالاب جازموریـان 
افـزود: »هلیـل رود تنهـا رودخانـه دائمـی جنوب 
کشـور اسـت که بـا طـول ۴۰۰ کیلومتر  بـه تالاب 
جازموریـان مـی ریـزد و زندگـی  اهالـی جنوبـی 
اسـتان کرمان و شهرسـتان دلـگان در  سیسـتان و 

بلوچسـتان که کشـاورز و دامپرور هسـتند به طور 
مسـتقیم به حیـات تـالاب جازموریـان و آب هلیل 
رود وابسـته اسـت. از سـویی، تمـام سـموم مـورد 
اسـتفاده برای محصولات کشـاورزی کـه در جلگه 
جیرفـت و رودبـار جنـوب کشـت می شـود بـر اثر 
بارندگـی شسـته و در تـالاب جازموریـان رسـوب 
مـی کنـد و اگر ایـن تالاب خشـک شـود عـلاوه بر 
تاثیـری کـه بـر اقلیـم آب وهوایـی منطقـه دارد با 
وزش کوچکتریـن بـاد در جنـوب اسـتان کرمان و 
بادهای 1۲۰ روزه سیسـتان، ریزگردهای سمی در 
هوا پخش می شـود و سـلامت مـردم منطقـه را به 

خطر مـی انـدازد.«
اثراتی که تا یک قرن ادامه دارد

امـا انـگار ایـن داسـتان ادامـه دارد و قـرار اسـت 
اجـرای ایـن طـرح در دوره زینـی ونـد هـم ادامـه 
داشـته باشـد  و اکنـون تنهـا مـی تـوان  از نامـه 
سرگشـاده ای احمـد یوسـف زاده نویسـنده کتاب 
آن بیسـت و سـه نفر خطاب بـه رییس جمهـور یاد 
کـرد کـه در آن نوشـته بـود، :» روزی کـه خداوند 
کوه هـا را خلق مـی کرد، تقدیر این شـد کـه پدران 
و اجـداد مـا پاییـن دسـت کوه هـای بلنـد بافـت 

و بحرآسـمان زندگـی کنیـم. خداونـد مهربانـی 
کـه حـوزه آبریـز ایـن کوه هـای بلنـد را به سـمت 
جازموریـان چرخانـد حتمـا بهتـر از حکمرانـان 
محلـی مـا و وزیـر نیـروی دولت شـما می دانسـت 
و می دانـد کـه جویبارهـای زلال ایـن کـوه هـا بـه 
کـدام سـمت باید جـاری شـود. این خـدای حکیم 
البتـه بخیل نیسـت و بـرای مردمان ایـن طرف هم 
نعمت هـای فـراوان و چشـمه هایی خروشـان داده 
اسـت، اما وقتی رودخانه بـزرگ هلیل را به سـمت 
جازموریـان جـاری کـرد یحتمـل می خواسـت 
عدالتـش را بـه رخ بکشـد« اما آیـا  تامیـن این آب 
شـرب را کـه ادعـا مـی شـود، دغدغـه ایـن طـرح 
اسـت  را نمـی تـوان از محـل دیگـری تامیـن کرد 
مثـلا جلوی هـدر رفـت آب شـبکه های  آبرسـانی 
را گرفـت .دکتـر کـورش قـادری اسـتاد دانشـگاه 
شـهید باهنـر کرمـان  بـه کاغـذ وطـن مـی گوید: 
»حداکثر هدر رفت مجاز آب در شـبکه آب رسـانی 
1۰ تا 1۵ درصد اسـت؛ اما در اسـتان کرمان تا ۵۰ 
درصد هـدر رفـت آب وجـود دارد.«او تأکیـد کرد: 
»انتقـال آب اگـر بـه خوبی اجرا نشـود تـا یک قرن 

اثـرات منفـی آن ادامـه دارد.«

ناکامی مردمان هلیل ادامه دارد
*اظهارات اخیر استاندار مبنی بر عدم توقف طرح انتقال آب از هلیل رود باعث تشویش اهالی جنوب استان شده است

*استاندار: فقط 11 کیلومتر از این طرح باقی مانده و متوقف نمی شود، برای جنوب نیز انتقال آب از دریای عمان را پیگیری  می کنیم
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ما را دنبال کنید

در غرب خبری نیست
اریش ماریا رمارک در کتاب در غرب خبری نیست 
با نگاهی خشک و واقع بینانه به کوچکترین لحظات 
وحشت و بیدادگری، پلیدی و فرومایگی، رقت و ترس 
و بزرگمنشی، سرگذشت گروهی از سربازان جوان و 
سرگردان آلمانی را می نویسد که در پیچ و خم روزهای 
جنگ اول جهانی نومیدانه جنگیدند و رنج کشیدند.
کتاب در غرب خبری نیست نه اتهام است، نه اعتراف 
و نه به هیچ وجه ماجرایی قهرمانی، زیرا مرگ برای 
کسانی که با آن دست به گریبان اند، ماجرا به شمار 
نمی آید. این کتاب از نسلی از انسان ها صحبت می کند 
که جسمشان را از مهلکه به در بردند ولی زندگی شان 
در جنگ نابود شد.اریش ماریا رمارک در سال 1۸۹۸ 
در آلمان به دنیا آمد. جوانی او همزمان با جنگ جهانی 
اول بود و به زیر پرچم خوانده شد تا در جبهه غرب نبرد 
کند. بنابراین نویسنده با آنچه در کتاب آمده است به 
خوبی آشناست. پس از اتمام جنگ، رمارک به آلمان 
بازگشت و دست به کارهای مختلف زد اما در آخر 
خبرنگار روزنامه شد و در سال 1۹۲۹ کتاب در غرب 
خبری نیست را منتشر کرد. کتابی که ساده و روان 
بود و مردم جهان را از وحشت جنگ آگاه می کرد. 
رمارک بین سال های 1۹۳۰ تا 1۹۳۹ خانه ای در 
سوئیس بنا کرد و بر آن بود موقتی در آن زندگی کند 
اما رژیم نازی کتاب های او را که ضد جنگ بود، در 
آلمان توقیف و تابعیت او را لغو کرد.راوی کتاب حاضر، 
سربازی به نام »پل« است که خاطراتش از دوران 
جنگ را روایت می کند. سربازی نوزده ساله که همراه با 
دوستان همکلاسی اش تحت تاثیر تبلیغات معلم مدرسه 
اسلحه به دست می گیرند و مشغول نابود کردن دنیا و 
زندگیشان می شوند. جوانانی که بعضی هایشان برای 
اولین بار ریش خود را تراشیده بودند ولی هیچ کدام 
برنامه ای برای آینده نداشتند.در ابتدای کتاب، راوی از 
دوستانش که همه از پشت یک میز در مدرسه داوطلب 

شده بودند صحبت می کند.

فیلم لالالند/ - سباستین به رییس: میدونی سیستم این شهر اینطوریه که یکی 
برای تو و یکی برای من اما من فکر می کنم که بهتر دو تا برای تو و یکی برای من 

باشه! نظرت چیه شایدم بخوای همه چیز برای خودت باشه؟

دیالوگ
آخرین گزارش ســازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات حاکی از عبور تعداد مشترکان اینترنت پهن باند در کشور از مرز 

۸۶ میلیون نفر است.

خبر
گرگ بازی

 فیلمی به کارگردانی عباس نظام دوست و تهیه کنندگی محمدعلی نجفی محصول 
سال 1۳۹۶ است.

فیلم

ابرها گیجند
باز باران توی جنگل های گیلان ظاهراً 

دارد...
باز باران بر کویر من نمی بارد...

باز دلتنگی...

سیدعلی میرافضلی

عکس : عرفان کوچاری
هشدار سطح قرمز

سامانه بارشی پرقدرتی در راه استان
ستاد بحران استان کرمان در ارتباط با سامانه بارشی پرقدرتی که در راه استان است 
تشکیل جلسه داد و برای شمال و شمال غرب استان هشدار قرمز داده شد.به گزارش 
خبرگزاری تسنیم از کرمان ، جلسه ستاد مدیریت بحران استان کرمان صبح دیروز به 
ریاست علی زینی وند استاندارکرمان و با حضور معاون امورعمرانی استاندار و جمعی 
و مدیران عضو این ستاد در سالن پیامبر اعظم )ص( استانداری کرمان برگزار شد.در 
این جلسه سیدمصطفی آیت اللهی موسوی معاون امورعمرانی استاندار کرمان با اشاره 
به دلایل تشکیل این جلسه اظهار داشت: سازمان هواشناسی هشدارهایی مبنی بر 
بارندگی شدید در سطح استان داده و دلیل تشکیل این جلسه بارندگی های در پیش 
است.وی با بیان اینکه نامه ای از سازمان مدیری بحران کشور ارسال و از اقدامات ستاد 
مدیریت بحران استان کرمان در سیل خوزستان و در شهر حمیدیه قدردانی شده 
است افزود: کرمان در سیل خوزستان به عنوان معین شهرستان حمیدیه انتخاب شد 
و خدمات زیادی برای امدادرسانی به مردم در حمیدیه انجام داد.معاون امورعمرانی 
استاندار کرمان با اشاره به اینکه تفاهم نامه هایی با قرارگاه جنوب شرق ارتش بسته شد 
و لایروبی رودخانه های استان آغاز شده است گفت: با قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء 
)ص( نیز تفاهم نامه داریم که به زودی کار ترمیم پل ها و آبنماها و لایروبی رودخانه ها 
و سیلبند آغاز می شود.وی با بیان اینکه شرکت های بزرگ صنعتی و معدنی استان 
نیز همکاری بسیار خوبی برای مدیریت بحران استان داشته اند که برای اولین بار در 
کشور شرکت ها به کمک دولت آمدند افزود: ۹ جبهه کاری در استان برای لایروبی 
رودخانه ها در حال فعالیت است.آیت اللهی موسوی با اشاره به اینکه سه ایستگاه لرزه 
نگاری جدید با تکنولوژی روز در استان فعال شده و تعداد ایستگاه ها به 11 ایستگاه 
افزایش پیدا کرده است گفت: دهیاری های استان نسبت به تجهیزات روز امدادرسانی 
و اطفای حریق مجهز شدند که 1۲ میلیارد ریال هزینه شده است.وی با بیان اینکه تمام 
فرمانداری های استان کرمان ژنراتور برق اضطراری دارند افزود: با کمک منابع طبیعی 
حوزه های آبریز استان شناسایی شده و ساماندهی شدند تا از این بابت تهدیدات کمتر 
شود.معاون امورعمرانی استاندار کرمان با اشاره به اینکه در شرق استان کرمان 1۳ بند 
سیمانی به کمک منابع طبیعی اجرا شده است گفت: در جنوب نیز ایجاد بند خاکی 

آغاز شده و تاکنون ایجاد سه بند خاکی به اتمام رسیده است.

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

جاذبه

ی           
ی محل

آوا

هِچی شَهد و تمَیزیِ تو نابو
و بیَ مو آ عَزیزیِ تو نابو

دُرُستِن شاهونی شاهِ مُگُوننِ
وَلی مثلِ خَنیزیِ تو نابو

شاعر : اسماعیل جلائی

چِشت شهد و لوَِت جامِ  شرابن
چِشُم  کَوته به تو، حالمُ  خرابن

اوَیتُم بشِکَهَم توبهَ ی خوو امشو
اگون اشکَستِنِ    توبه    ثوَابنِ

شاعر : غلام پهلوان

پکَ و پوُز و سُر  خُشکِت مُنی کُشت 
پلََنگُشتیِ   انَگُشتِت    مُنی    کُشت 

مَنال و چِشم و  وی  ابرو  بهِ یسَون
به پیغمبر فقط بشُکِت مُنیی کُشت 

شاعر : پرویز خسروی )پنجلوك(

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی مطرح کرد:
ثبت جهانی 1۴ شــهر و روســتای صنایع دستی در ۵ 

سال گذشته

داستان »شاگی بین« که چندی پیش جایزه بوکر ۲۰۲۰ را 
از آن خود کرد، در یک سریال اقتباسی با فیلم نامه ای به قلم 

نویسنده کتاب، جلوی دوربین می رود.  

ارکستر سمفونیک ملی سوریه با همکاری مشترک رایزنی فرهنگی 
ایران و وزیر فرهنگ سوریه در اولین سالگرد شهادت شهید سردار 

سپهبد حاج قاسم سلیمانی، اشعار مقاومت را می نوازد.

پروژه تامین آب شهر کهنوج به بهره برداری رسید
با حضور استاندار کرمان؛ 

ری تامیـن آب شـهر  پـروژه اضطـرا
یینـی بـا  کهنـوج روز پنجشـنبه در آ
حضـور نماینده ولـی فقیه و امـام جمعه 
ر کرمـان و معـاون  ندا کهنـوج، اسـتا
عمرانی وی، فرمانـدار کهنـوج، نماینده 
مردم کهنـوج، رودبار جنـوب، منوجان، 
قلعه گنـج و فاریـاب در مجلس شـورای 
اسـلامی، مدیرعامل شـرکت آبفا استان 
کرمـان، معـاون توسـعه و بهـره برداری 
ز مدیـران اسـتانی و   بفـا و جمعـی ا آ

محلـی بـه بهـره بـرداری رسـید.
بـط عمومـی شـرکت  بـه گـزارش روا
آبفـا اسـتان کرمـان، محمـد طاهـری 
اسـتان  بفـا  آ شـرکت  مدیرعامـل 
پـروژه  یـن  ا جزئیـات  خصـوص  در 
اظهارداشـت: در این طـرح 17 کیلومتر 
نتقـال اجـرا شـده کـه در آن  خـط ا
لوله هـای بـا قطـر ۴۵۰ و ۲۰۰ چـدن 

کتیـل اسـتفاده شـده اسـت. دا
وی افـزود: همچنیـن بـرای ایـن پـروژه 
یـک مخـزن پنـج هـزار مترمکعبـی و ۲ 
کیلومتـر خـط برق احداث شـده اسـت.

طاهـری بـا بیـان اینکـه سـه حلقـه چاه 
نیـز حفر شـده دبی ایـن چاه هـا را 1۰۰ 
نیـه ذکـر کـرد.وی گفـت:  لیتـر بـر ثا

بـرای اجـرای ایـن پـروژه ۲۵۰ میلیارد 
ریـال اعتبـار هزینـه شـده کـه از محـل 
اعتبـارات اسـتانی و تنـش تامین شـده 
اسـت.مدیرعامل شـرکت آبفـا اسـتان 
کرمـان بـا اشـاره بـه اینکـه این پـروژه 
بهمـن مـاه سـال ۹7 کلنـگ زنـی شـد، 
قیمـت روز پـروژه را ۶7۰ میلیـارد ریال 

ذکـر کـرد.

اطلاع رسانی

بهره برداری از پست ۲۳۰ کیلو ولت زرچین کهنوج 
با حضور استاندار کرمان ومدیرعامل شرکت برق منطقه ای کرمان

پسـت ۲۳۰ کیلـو ولـت زرچیـن 
کهنـوج بـا اعتبـار ۲۲۰ میلیـارد 
ریال بـا حضـور اسـتاندار کرمان، 
مدیرعامل شـرکت بـرق منطقه 
ای کرمـان و جمعی از مسـئولین 

محلـی بـه بهره بـرداری رسـید.
در ایـن آییـن علـی زینـی  ونـد 
اسـتاندار کرمـان بـا بیـان اینکه 
نیاز اسـتان کرمان در زیرساخت   
هـای بـرق، آب و گاز زیـاد اسـت 
اظهـار داشـت: باید تـلاش کنیم 
که ایـن نیازهـا در آینـده نزدیک 

تامیـن شـود.
وی بـا اشـاره بـه صنعتـی بـودن 
اسـتان کرمـان و پهنـاور بـودن 
آن عنـوان کـرد: بـرق منطقه ای 
اسـتان پروژه های در دست اقدام 
تامین بـرق را با جدیت بیشـتر تا 

نتیجـه نهایـی پیگیـری کند.
منطقـه ای  بـرق  مدیرعامـل 
کرمـان طـی سـخنانی اظهـار 
داشـت: هدف اجـرای ایـن طرح 
اصلاح ولتـاژ برق منطقـه و ایجاد 
ظرفیت جدید در سـطح شـبکه 

۲۰ کیلـو ولـت اعـلام اسـت.
حمیدرضـا حبیبی افزود: پسـت 
مـدولار ۲۳۰.۲۰ کیلـو ولـت 

زرچیـن کهنـوج بـا ظرفیـت ۵۰ 
مگاولـت آمپـر وارد شـبکه شـد.
وی بـا اشـاره به مشـخصات فنی 
ایـن طـرح تصریـح کـرد: یـک 
ترانس ۵۰ مگاولت آمپـر و ۶ عدد 
خروجـی ۲۰ کیلو ولـت، ازجمله 
مشـخصات فنـی پسـت تقویت 

ولتـاژ کهنوج اسـت.
وی بیـان داشـت: امسـال ۴۳۰ 
میلیـارد تومـان طـرح تقویـت 
ولتاژ برق در سـطح استان افتتاح 
کردیـم و ۹ طـرح دیگـر هـم در 

دسـت اجـرا داریـم.
منطقـه ای  بـرق  مدیرعامـل 
کرمـان مهم تریـن طرح هـای 
خطوط انتقـال و فـوق توزیع برق 
در دسـت اجـرای اسـتان را خط 
۴۰۰ کیلـو ولـت ارگ بم، پسـت 
۴۰۰ کیلـو ولـت جیرفـت و خط 
۲ مداره ۴۰۰ کیلـو ولت ارتباطی 
خَبـر اعـلام کـرد و گفـت: خـط 
ارتباطی ۲۳۰ کیلـو ولت نیروگاه 
زرنـد، طـرح 1۲۳ کیلوولـت ۲ 
مـداره منوجـان - نـودژ و خـط 
1۳۲ کیلو ولت ۲ مـداره ارتباطی 
پسـت ۴۰۰ کیلوولـت جیرفـت 
نیـز ازجمله این طرح ها هسـتند.

اطلاع رسانی

ماسال
 شــهری در استان گیلان ایران 

کــه در کنار کوه های تالش واقع 
شده اســت. معنی کلمه ماسال 
کــوه وار یا کنار کوه یا دارای 

کوه است.


